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VERDER IN DEZE UITGAVE:

■ Oranjedames op koers WK Hockey 2022 

■ Pollux degradeert met opgeheven hoofd

■ HC Barendrecht viert 45e verjaardag

■ Dames Victoria bouwen verder in PK

■ Succesvolle Open Jeugddag Bleiswijk 

■ Heren Hoeksche Waard vieren titel groots

■ Mathieu de Jong weer thuis op De IJssel

■  Leonidas gaat voor herkansing
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen 
voor tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's.
Datzelfde geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw
club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de
Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om 
uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Niet in het minst omdat er naast
de laatste competitiespeelronden
er voor de nodige clubs en teams
nog play-offs en play-outs op het
programma staan. Evenals de Ne-
derlandse Kampioenschappen in
diverse leeftijdscategorieën. En
wat te denken van allerlei activi-
teiten die worden georganiseerd.
Familietoernooien, swingende
events, hockeykampen, barbe-
cues en afsluitingen met veel ge-
zelligheid en sfeer. Heerlijk dat
het allemaal weer kan!   

ORANJE 
Voor de liefhebbers van tophoc-
key wordt het zeker ook genieten.

Zo speelt het Nederlands Elftal
Dames de komende weken in de
FIH Pro League tegen Argentinië,
Engeland, Duitsland en China. De
Oranjeheren spelen in die perio-
de maar liefst 10 wedstrijden. Re-
spectievelijk tegen Argentinië, En-
geland, Duitsland, India en
Spanje. Van 18-22 juni strijkt de
Pro League neer in Rotterdam. 

WK 2022
Daarna wordt toegewerkt naar
hét hoogtepunt van deze zomer:
het WK Hockey Dames 2022 dat
van 1-17 juli in Nederland en in
Spanje wordt gespeeld. Uiteraard
gaat Oranje weer vol voor goud.
Een goed begin is daarbij van

groot belang. Reden te meer om
Nederland bij de poulewedstrij-
den in het Wagener Stadion volop
te steunen.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden fijne weken
en mooie maanden. Het mag en

kan ook weer. Want hoewel het
coronavirus nog niet helemaal is
verdwenen, is het volop genieten
op en rond de velden. Genieten
van hockey en van alles wat de
sport zo mooi maakt. Heerlijk!
Have fun en let's stick together. 

Een heerlijke
hockeyzomer!

Nog een paar wedstrijden. Dat zit het seizoen 2021/2022
er voor veel teams alweer op. Na twee jaargangen met
coronabreaks éindelijk weer een normaal seizoen. Met
een regulier competitieverloop, publiek langs de lijn en
gezelligheid in het clubhuis. En het is nog zeker niet
gedaan. Want ook de komende weken wordt het genieten. 

Hockeykrant Rotterdam is een
uitgave van De Hockeykrant. De
inhoud van deze krant staat hele-
maal in het teken van de hockey-
clubs in de regio Rotterdam.
Verspreiding vindt plaats via de
clubhuizen van de verenigingen
en via www.hockeykrant.nl.

Jaargang 11
Nummer 1

Redactie
Bas Kammenga
Peter Slump

Accountmanagers
Eelco Paauw
eelcopaauw@hockeykrant.nl
Jasper Schuiling
jasperschuiling@hockeykrant.nl

Fotografie
KNHB 
Orange Pictures 
En anderen.

Lay-out
Kijf & Witte, Leek.

Druk
BDU

Volg ons!

© Hockeykrant 2022

COLOFON

De wedstrijden in Rotterdam zijn onderdeel van
de 2021/2022 editie van de Pro League. Het
prestigieuze landentoernooi werd vorig jaar af-
gebroken vanwege de coronabeperkingen.

Daarom staan er nu in een korte periode veel
wedstrijden op het programma. Hiervoor trekt
de Pro League een maand door Nederland
waarbij er wordt gespeeld in Nijmegen, Rotter-
dam en in Den Bosch. 

WK
Naast de Oranje Dames en Oranje Heren spe-
len ook diverse buitenlandse teams Pro
Leaguewedstrijden in Nederland. Onder andere
de heren van India en de dames van China,
USA, Argentinië en India. Voor de damesteams

gelden de duels eveneens als een opmaat rich-
ting het WK Hockey dat in juli wordt gespeeld. 

ROTTERDAM
HC Rotterdam is van 18-22 juni gastheer van de
FIH Pro League. Aan de Hazelaarweg worden in
totaal 10 wedstrijden gespeeld. De Oranjeheren
komen op zaterdag 18 en zondag 19 juni in
actie tegen India, de nummer drie van de afge-
lopen Olympische Spelen in Tokio. Het Neder-
lands Elftal Dames speelt op dinsdag 21 en
woensdag 22 juni tegen China. 

TICKETS
Dagtickets zijn verkrijgbaar via www.fihprole-
ague.nl/tickets. Goed om te weten is overigens
dat je met een kaartje de gehele dag toegang

hebt en dus meerdere wedstrijden kunt bekij-
ken. Op zaterdag of zondag drie duels en op
dinsdag en woensdag twee wedstrijden.

Er zijn verschillende kaarten voor de overdekte
en niet overdekte tribunes. Kaarten voor kinde-
ren t/m 12 jaar zijn beschikbaar vanaf € 20,00
en voor volwassenen vanaf € 25,00 per per-
soon. Kom je met de auto? Koop dan ook een
parkeerkaart. Rolstoelplaatsen kunnen alleen
telefonisch gereserveerd worden via nummer
0900-1330.

ROTTERDAM - Het complex van HC Rotterdam is van zaterdag 18 tot en met woensdag 22 juni het decor van de FIH Pro
League. In totaal worden er maar liefst 10 internationale topduels gespeeld. Ook de Oranjedames en de Nederlandse
Heren komen in actie, met ontmoetingen tegen China en India. 

ZATERDAG 18 JUNI
11:30 China-USA (dames)
14:00 India - Argentinië (dames)
16:30 Nederland - India (heren)

ZONDAG 19 JUNI
11:30 China - USA (dames)
14:00 India - Argentinië (dames)
16:30 Nederland - India (heren)

DINSDAG 21 JUNI
16:30 USA - India (dames)
19:00 China - Nederland (dames)

WOENSDAG 22 JUNI
16:30 USA - India (dames)
19:00 China - Nederland (dames)

PROGRAMMA

FIH PRO LEAGUE ROTTERDAM

Oranjeteams spelen in Rotterdam





Voorzitter Ronald van der Poel
vertelt om te beginnen over de
aanstaande festiviteiten: “We be-
staan in de combinatie van Spirit
en Asvion alweer zes jaar en die
periode ging eigenlijk best snel.
Vanuit de Spirit-kant ben ik al ge-
ruime tijd betrokken bij de club. Ik
ben ruim twintig jaar geleden aan
komen waaien en ben sinds 2019
voorzitter van de club.”

FEESTJE
De club is redelijk gezond door de
coronaperiode gekomen. “We zijn
er over het algemeen goed door-
heen gerold. De jeugd heeft er be-
trekkelijk weinig last van gehad,
behalve het ontbreken van wed-
strijden. Nu is het wel eens tijd
voor een feestje. Het eerste plan
was om er een hele feestweek van
te maken. Nu zijn we uitgekomen

op een wat korter feest - in een
weekend - maar daarom natuur-
lijk niet minder leuk.”

PROGRAMMA
HC Schiedam viert in het weekend
van 10, 11 en 12 juli het lustrum.
Op het programma staan onder
meer het openingsbal, een beach-
middag en een reünie voor oud-
leden. “Aan alle geledingen is ge-
dacht. Ouders en vrijwilligers, de
seniorenleden, de jeugdleden en
oud-leden; er is voor elk wat wils.
Er zijn al ruim 250 oud-leden die
zich hebben aangemeld voor de
reünie. Vrijdagavond zijn uitslui-
tend de leden welkom en op za-
terdag ook de ouders van de
jeugdleden.”

PETJE AF
Van der Poel speelde zes jaar
terug geen actieve rol in het fusie-
proces. “Achteraf kun je zeggen
dat de samenvoeging makkelijk is
gegaan. Er zijn nog maar heel wei-
nig mensen bezig met het feit dat
het ooit twee clubs waren. De sa-
mensmelting van twee culturen is
toch spannend. Het familiekarak-
ter was de gemeenschappelijke
deler en dat is nooit verloren ge-
gaan. Petje af voor de mensen die
dat hebben gedaan. Daar heb ik
zelf geen bijdrage aan geleverd,
behalve dat ik natuurlijk ook de
overstap heb gemaakt. De een-
heid is mooi om te zien en we zijn
trots op ons complex."

GENERATIE
Af en toe duikt er nog wel eens
een oud shirt op bij een training.

“Er is nu een hele generatie die
opgroeit zonder het besef van die
twee oude clubs. Die kinderen zul-
len zich soms afvragen wat voor
shirts het zijn. Echte klassiekers.
We hebben de afgelopen jaren
nog een ander mooi doel bereikt
en dat is de realisatie van onze
blaashal. Daar zijn we erg blij mee
in deze tijd. Het uitbouwen van
onze gezonde vereniging blijft het
doel.”

DOELGROEP
Maatschappelijk kan HCS nog wel
een stapje zetten, vindt Van der
Poel. “We willen nog meer groe-
pen binnen krijgen, die nu nog on-
bekend zijn met de sport. Om op

die manier over vijf jaar een nog
bredere doelgroep hockeyers te
hebben. We zijn trots op het ni-
veau waar de Dames 1 en Heren 1
spelen, hoewel Heren 1 nog een
stapje zou kunnen maken. We
hebben geen ambitie om de top

te bestormen, maar willen met
onze eigen spelers en speelsters
graag het hoogste nastreven.”

SAMENWERKING
Binnen Schiedam heeft de club
een voortrekkersrol op sportge-
bied. “Twee jaar geleden waren
we in contact met de clubs om
ons heen, maar daar is door coro-
na eerlijk gezegd wel een beetje
de klad in gekomen. We zitten op
een geweldig sportpark met meer-
dere verenigingen en de gemeen-
te Schiedam heeft zichzelf ten
doel gesteld om iedereen weer
aan het sporten te krijgen. Daarin
hebben we als grote club met
1.400 leden wel een voorbeeld-
functie.”

VOLHOUDEN
De banden met de gemeente en
wethouders zijn daarin prima. “We
moeten gauw de draad weer gaan
oppakken. Waar we iets aan spor-
ten en bewegen van de inwoners
kunnen bijdragen, doen we dat.
Als scholen een beroep doen op
HCS met betrekking tot sportda-
gen, een uitje of een clinic, is de
club bereidwillig om medewerking
te verlenen. Dan staan we er altijd
bij en dat is iets wat we ook in de
toekomst vol willen houden.”

HOTEL
De blaashal is een prachtige toe-
voeging voor de zaalactiviteiten in
de winter. “Daar willen we meer
tophockey naartoe krijgen,”
spreekt Van der Poel uit. “We heb-
ben drie jaar geleden oefeninter-
lands van het Nederlands Elftal
gekregen. Daar willen we meer op

inzetten. We hebben een heel
mooi hotel naast ons gekregen,
een Van der Valk Exclusief Hotel.
In samenspraak met de KNHB wil-
len we graag een oefeninterland
of een internationaal toernooi
naar Schiedam halen.”

TOEKOMST
Kortom, de club is vol ambitie en
heeft mooie dromen voor de toe-
komst. “Je moet mooie doelen in
het vooruitzicht houden,” sluit de
preses zijn betoog af. “Het houdt

de boel lekker levendig, maar alles
moet natuurlijk wel realistisch blij-
ven. We hebben gewoon een hele
mooie club en ik hoop dat we dat
nog jarenlang zo gezond kunnen
houden als nu. Dan gaat het hele-
maal goed komen met de club
HCS.”
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SCHIEDAM - Ruim vijf jaar geleden werden twee hockey-
clubs uit Schiedam samengesmolten tot Hockey Combina-
tie Schiedam, kortweg HCS. Beide voorlopers werden
opgericht in 1936 en zo was er in 2021 sprake van het
zeventiende lustrum van de plaatselijk hockeyactiviteiten.
Of het eerste lustrum van de nieuwe club, het is maar net
hoe je het wilt zien. Helaas konden de festiviteiten vorig
jaar geen doorgang vinden door corona. Maar dat wordt
nu in juli ingehaald

Lustrum succesvol samengesmolten Schiedamse club

'We hebben een heel mooie club'

‘Er zijn nog maar heel weinig
mensen bezig met het feit dat het

ooit twee clubs waren’

FOTO’S: SCHIEDAM
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Nick Belgraver nam drie jaar gele-
den afscheid als speler en is nu
coach van 'zijn eigen' Heren 1.
“Vorig jaar stonden we er na acht
wedstrijden best goed voor in de
afgebroken competitie. We had-
den dit seizoen dan ook de ambi-
tie om in de middenmoot te ein-
digen. Maar het is niet zo
verlopen zoals we hadden ge-
hoopt, want we zijn helaas gede-
gradeerd.”

ERVARING
In de beginfase van de competitie
liet Pollux kansen liggen. “We
hebben bij de start een aantal
wedstrijden nagelaten om de
volle punten te pakken en daar-
door kwamen we op een achter-
stand. Aan het hockey lag het
niet, maar we hadden niet de er-
varing om een voorsprong over
de streep te trekken. Dat hebben
we een paar keer nagelaten
tegen de concurrenten. En dan
zie je gedurende het seizoen de
concurrentie uitlopen.”

REALISTISCH
De ploeg heeft niet opgegeven en
het seizoen is ook niet als een
nachtkaars uitgegaan. “Je moet
op een gegeven moment realis-
tisch zijn en we hebben ons stin-
kende best gedaan om het tij nog
te keren. Want we wisten dat één

winst in de maand mei misschien
nog genoeg zou kunnen zijn.
Maar na de nederlaag tegen Rijs-
wijk was het duidelijk dat we het

niet meer voor elkaar konden
krijgen. Een week na die neder-
laag hebben we ons wel van de
goede kant laten zien. Forescate,
dat vijfde staat, hebben we met
5-0 van de mat geveegd.”

AFRONDEN
Pollux H1 rondt het seizoen dus
alsnog op een positieve manier
af. “We hebben met het team af-
gesproken dat, ook al zijn we ge-
degradeerd, wij met opgeheven
hoofd naar volgend seizoen kij-
ken. Dit doen we nog steeds met
enthousiasme en misschien met
nog iets meer bravoure dan we
dit jaar hadden. De manier van
spelen willen we volgend jaar ook
doortrekken.”

CONCURRENTEN
Het verschil tussen de Eerste
Klasse en Tweede Klasse ligt vol-
gens Belgraver op technisch en
tactisch gebied en 'wellicht ook
een deel op de fitheid'. “Het zal
voor ons misschien wel een stuk-
je makkelijker hockeyen worden.
Meestal zijn er drie of vier teams
in zo'n Tweede Klasse-poule die
echt willen hockeyen en daarmee
ook concurrenten voor promotie
zijn. Maar er zijn ook ploegen die
hard hockey of vechthockey spe-
len, dat niet lijkt op de Eerste
Klasse.”

SAMENSTELLING
De gemiddelde leeftijd van de
groep is 24 jaar, de oudste is 27.
“De afgelopen jaren zijn er wat
meer ervaren spelers vertrokken.
Ik ben zelf net voor de coronatijd
gestopt als speler en vervolgens
als trainer/coach doorgegaan. 
Bij een kleine club als de onze is
de jongenslijn heel erg smal. Zij
zullen de stap naar de Tweede
Klasse via Heren 2 moeten
maken. Door een blessure bij
onze eigen selectie hadden we al
een jongen van Heren 2 erbij ge-
haald. Er stoppen twee spelers
dus houden we nog vijftien over,
van wie één nog geblesseerd is.”

In de eerste week van augustus
worden spelers van Heren 2 uit-
genodigd om mee te trainen. “We
nemen in de zomer even afstand
en zullen half augustus een keuze
maken of er spelers definitief bij
Heren 1 kunnen komen. Zelf blijf
ik als coach bij het team, zoals we
in de evaluatie in de winterstop
hadden besproken. Toen was al
duidelijk dat de kans erin zat dat
we zouden degraderen. Als speler
heb ik nooit het 'zinkende schip'
verlaten. Ik knok mezelf als speler
en als coach juist graag weer
terug!”

VLAARDINGEN - Het zat er
het hele seizoen al een
beetje aan te komen. Maar
twee duels voor het einde
van de competitie werd het
onvermijdelijk. De degrada-
tie van Pollux Heren 1 uit
de eerste klasse. De ploeg
moet een stapje terug om
komend seizoen verder te
bouwen en de opgaande
lijn weer te vinden. Met een
jonge en enthousiaste
groep spelers en opnieuw
onder leiding van Nick Bel-
graver.

Pollux Heren 1 degradeert
met opgeheven hoofd

Langemeyer nieuwe
coach Dames 1
Mark Langemeyer is met ingang van het seizoen 2022-2023 de nieu-
we coach van Pollux Dames 1. Hij is bij veel clubs actief geweest,
waaronder Ommoord, Kieviten, Craeyenhout en recent bij Zoeter-
meer. Ook coachte hij Pollux Dames 1 al eerder in de periode 2012
tot 2015 en behaalde in zijn tweede seizoen destijds zelfs het kam-
pioenschap. Mark is dus een bekend gezicht op de club.

Mark reageert enthousiast op zijn terugkeer: "Het lijkt misschien
gek dat ik naar Pollux terug ga, maar de cultuur, de gesprekken en
de uitdaging voelen super goed. Het is een jonge groep en daar zit
op technisch en tactisch vlak veel rek in. De realistische ambities
van de club spreken me ook erg aan. Niet ten koste van alles zo
hoog mogelijk spelen, maar met eigen speelsters, leuk hockey en
plezier zo goed mogelijk presteren.”

Arjan Prillevitz had eerder aangegeven aan het einde van dit sei-
zoen te willen stoppen als hoofdcoach van Dames 1. De eerste twee
seizoenen werkte hij samen met Roy Verbrugge en in 2021/2022
met de eveneens vertrekkende assistent-trainer Niels Wagemans. 

FOTO’S: POLLUX
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Beens is bezig aan zijn tweede
periode als voorzitter van de club
en zat in de tussentijd nog als
penningmeester in het algemeen
bestuur. “De eerste periode was
eind jaren '90 van de vorige
eeuw, dus dat is eigenlijk best
lang geleden. Toen zaten we nog
op een ander terrein en waren
we nog een combinatie met een
tennisvereniging. Sinds die perio-
de hebben we toch moeten con-
cluderen dat de hockey enorm
groeide en de accommodatie niet
meer voldeed.”

VERHUIZING
Barendrecht ging in 2009 naar
een nieuwe locatie, bij de IKEA
aan een afslag van de A29. “In
eerste instantie zijn we begonnen
met drie semi-watervelden en
nog een kwart semi-waterveld. In-
middels zijn we op weg naar het
vierde waterveld, hebben we een
blaashal aangeschaft en nog een
half semi-waterveld erbij gelegd.
We zijn de eerste vereniging in de
omgeving die nagenoeg uitslui-
tend op watervelden speelt. Dat

komt het niveau en de aantrek-
kingskracht van de club ten
goede.”

GROEI
De vereniging groeide van 500
naar 1200 leden en heeft anno
2022 vooral op het spelniveau
nog verdere groeiambities. “Het is
dezelfde vereniging met dezelfde
identiteit, maar tegelijkertijd is er
natuurlijk ontzettend veel veran-
derd. We hockeyen hoger, in de
meisjesjeugd veelal landelijk. Met
de jongens willen we ook graag

die kant op. De Dames zijn on-
langs gepromoveerd en ook met
de Heren kunnen we nog een
stapje maken. Kortom, het is 
een andere, grotere vereniging
geworden.”

NIVEAU
Tussen 2000 en 2012 heeft de
club qua ledenaantal geprofi-
teerd van de woningbouw in Ba-
rendrecht. “Nu moeten we zorgen
dat we beter gaan hockeyen. We
groeien nog wel heel licht in le-

denaantal, maar gezien de demo-
grafie zijn er niet meer hele steile
curves te verwachten. Het gaat er
nu om de hele club in de breedte
en top het niveau omhoog te
brengen. We richten ons daar-
naast ook nog op padel als moge-
lijke toevoeging. We hebben er
ruimte voor en de omgeving zal
er weinig tot geen overlast van
hebben.”

PARTNERS
Barendrecht heeft ook oog voor
de overige clubs in de omgeving.
“Wij werken niet heel veel samen
met de voetbalvereniging, omdat
we nu eenmaal een andere tak
van sport bieden, maar hebben
uiteraard wel overleg en contact.
Onze belangrijkste overlegpart-
ners zijn de andere hockeyvereni-
gingen in de omgeving, die we re-
gelmatig spreken. Daarvoor is
een regulier voorzittersoverleg in
de regio en daarin helpen we el-
kaar met gemeenschappelijke uit-
dagingen zoals werving en het
overstappen van spelers. 

De belangrijkste overlegpartner is
uiteraard de gemeente. Die con-
tacten zijn uitstekend.”

MOTTO
Het motto van de vereniging is
sinds een jaar of vijf 'Welkom in
je hockeythuis'. “Dat is ons lei-
dende motto in het bestuur en in
de commissies en daar probeert
iedereen zijn invulling aan te
geven. Je ziet het terug in het
clubhuis en onze horeca. Het
moet warm en gezellig en veilig
zijn voor iedereen. En dat het om
hockey gaat, is helder.”

“Het is onze belangrijkste inspira-
tie voor Barendrecht en omstre-
ken om iedereen op die manier
welkom te heten. Het is je tweede
thuis en je kunt er voor heel veel
dingen terecht. Maar het moet
wel een warm samenzijn blijven,
ook met 1.200 leden. Dat was
met vijfhonderd makkelijker,
maar het blijft nog steeds onze
bedoeling en dat lukt dus ook.”

BARENDRECHT - HC Barendrecht viert dit seizoen haar
45ste verjaardag. De club pakt flink uit tijdens het Friends
& Family toernooi op 25 juni, maar een week eerder is de
landelijke finale van de Super A al een mooie aftrap van
de festiviteiten. Erik Beens belicht verder de actualiteit en
ontwikkelingen binnen de club, waar hij momenteel in
een tweede periode als voorzitter actief is.

HCB viert haar 45ste verjaardag

Festiviteiten
HC Barendrecht bestond een
klein jaar geleden 45 jaar. Aan-
gezien de datum van de ver-
jaardag in de zomervakantie
valt en er bovendien nog altijd
coronamaatregelen waren,
werd besloten de festiviteiten
aan het einde van het lopende
seizoen te organiseren in de
vorm van een lustrumweek.
“Officieel zijn we op 4 augustus
2021 jarig, maar we hebben het
zekere voor het onzekere geno-
men en besloten aan het einde
van het seizoen te gaan vieren.
De start van de festiviteiten is
op zaterdag 18 juni als de finale
van de Super A voor de tweede
keer bij ons in Barendrecht zal
plaatsvinden. Daar zijn we heel
trots op. Het is een eervolle ac-
tiviteit.”

REÜNISTEN
Daarna volgt een week met een
programma voor alle geledin-
gen van de club. “Zo is er een
sponsorbijeenkomst en op
donderdag een reünistendiner.
Er staat een grote tent op het
miniveld waarin we dat laten
plaatsvinden. Vijf jaar geleden
hebben we ook zoiets gedaan
en was het voor hen erg mooi
om te zien hoe de voortgang
van de club is, maar toch de-
zelfde sfeer is gebleven op Ba-
rendrecht.”

GROOT FEEST
Op zaterdag 25 juni eindigt de
lustrumweek met een Friends
& Family toernooi dat inmid-
dels is uitverkocht. “Er zijn
meer dan vijfhonderd deelne-
mers. Dat toernooi gaat eigen-
lijk naadloos over in een groot
feest dat in de avonduren zal
plaatsvinden. Dat is in een no-
tendop in een week tijd het lus-
trumprogramma. Voor iedere
categorie is er iets en dit zijn de
hoogtepunten daarvan.”

FOTO’S: BARENDRECHT
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Arjen van den Berg is bij Daka
Sport verantwoordelijk voor de
marketing en vertelt over het be-
drijf:  “Bij ons kun je terecht voor
alle artikelen op het gebied van
sport en lifestyle. We zijn ontstaan
in Rotterdam en de afgelopen 56
jaar uitgegroeid tot een landelijke
speler met zestien fysieke winkels.
Je kunt daar terecht voor je mate-
rialen, je artikelen, je kleding. En
daarnaast bieden we er service in
diverse specialismen, zoals bijvoor-
beeld wintersport en hardlopen.”

HOCKEY
Uiteraard ook op het gebied van
hockey beschikt Daka Sport over
een groot assortiment. “Alles wat je
voor je hockeyuitrusting nodig
hebt, vind je bij ons. Van hockeys-
ticks tot hockeyschoenen, tot sok-
ken, bescherming, tassen en nog
veel meer. We hebben in Rotter-
dam een winkel aan de Coolsingel
en in Rotterdam-Zuid bij het Feye-
noord-stadion. Maar in Rotterdam-
Noord bij Diergaarde Blijdorp heb-
ben we ons grootste
hockeyassortiment.”

MERKEN
In de winkel met uitgebreid hockey-
aanbod, is ook een slagkooi aanwe-
zig. “Daar kun je met onze hockey-
specialist jouw ideale hockeystick
vinden door hem zelf te testen.
Door te slaan, te dribbelen en te
pushen in de slagkooi, kun je tot de
ideale keuze komen. We werken
met alle grote merken, zoals Adi-
das, Osaka, Indian Maharadja,
Brabo en Grays. Het is heel per-
soonlijk, de merkvoorkeur of de
materiaalvoorkeur.”

CLUBS
Onder de vlag van 'teamwear' heeft
Daka Sport samenwerkingen met
clubs, zoals MHC Krimpen, HBR en
Hockeyclub Rotterdam. “Zo zijn er
nog diverse andere hockeyclubs in
de rest van het land. Aan deze ver-
enigingen leveren we een totaal-
pakket en clubs kunnen met ons
ook specifieke afspraken maken op
het gebied van bijvoorbeeld het
tenue of andere extra's voor de
leden.”

LOCATIE
Daka Sport is met de eventtrailer
ook geregeld op locatie aanwezig,
zoals bij het EK Hockey en recent
bij de EuroHockey League Final.
“Dan zoeken wij de consument op.
Dus enerzijds kan de consument
ons opzoeken in de fysieke winkels
en via de webshop, maar we willen
ook graag op evenementen aanwe-
zig zijn. Daar kunnen hockeyers
ook weer de sticks uitproberen. We
hebben altijd een uittreksel aan
merken bij ons.”

Daka Sport voor een compleet hockeyaanbod
A D V E R T O R I A L

ROTTERDAM - Daka Sport kent zijn oorsprong in Rotterdam en is

in 56 jaar uitgegroeid tot een landelijke speler met zestien fysieke

winkels door het hele land en een uitgebreide webshop. De

trailer van Daka Sport is daarnaast aanwezig bij evenementen.

Voor het meest uitgebreide hockeyassortiment kun je in Rotter-

dam-Noord terecht in de winkel die is uitgerust met een slagkooi.
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Coach Jos Vermeulen is dan ook
ambitieus. Hij wil met zijn team
meteen bovenin meespelen in de
Tweede Klasse. Terecht, want
hoewel Noordwijk de titel pakte,
was het toch vooral Barendrecht
dat dit seizoen voor spektakel
zorgde. Met 72 treffers in 20 
wedstrijden is de ploeg veruit 
het meest productief in de com-
petitie.

SCOREND VERMOGEN
“We hebben een goed team met
veel scorend vermogen,” zegt de
coach. “Dat brengt natuurlijk ook
risico's met zich mee. Niet ieder-
een moet tegelijk gaan aanvallen,
dus speelsters hebben geleerd
naar elkaar te leren kijken. Ook
hebben we in conditie geïnves-
teerd door veel meters te maken.
We zijn tactisch stapje voor stapje
beter geworden.”

COUNTERS
Desondanks is het lastig om uit
de derde klasse te komen, weet
ook Vermeulen. “De meeste clubs
spelen reactiehockey en spelen
de lange bal. Als je dan verkeerd
staat, krijg je counters om de
oren en kun je zomaar wedstrij-
den verliezen. Wij hebben er be-
wust voor gekozen om wel het
spel te willen maken, omdat we
konden en wilden. Dat was wel
een extra uitdaging en daarom is
het extra mooi dat het op deze
manier is gelukt.”

VERTROUWEN
Toen Barendrecht begin april
ruim won op Rapide, kwam het
besef dat de promotie binnen
handbereik was. “We verspeelden
daar eerder altijd punten. Nu 
bepaalden wij het niveau, de
wedstrijd en het tempo. 

We hadden vertrouwen in elkaar
en de speelsters ook steeds meer
in eigen kunnen. De sfeer in het
team is onwijs goed. Ze gaan
voor elkaar door het vuur en ie-
dereen geniet ervan.”

SPANNING
Tijdens de potentiële promotie-
wedstrijd op zondag 22 mei koos
Vermeulen niet voor een andere
benadering. “Natuurlijk zat er
extra spanning op voor het eigen

publiek. Het stond rondom hele-
maal vol en het terras ook. Een
aantal speelsters voelde de span-
ning en de kunst is om die sensa-
tie om te zetten in focus en ener-
gie. We hebben geduld bewaard,
groeiden in de wedstrijd en uit-
eindelijk wonnen we met 4-0 van
Voorne.”

MEEDRAAIEN
Barendrecht staat volgens Ver-
meulen goed op de kaart, zowel

met Dames 1 als met de jeugd.
“De jeugd groeit mee en speelt
op een mooi niveau. De potentie
is aanwezig om door te groeien.
Ik denkdat we bovenin de Twee-
de Klasse moeten kunnen mee-
draaien. De sfeer is goed en ie-
dereen wil graag bij de club zijn.
Het is nog steeds een heel mooi
proces. We willen graag omhoog
en op een manier waarin we alle-
maal beter worden.”

BARENDRECHT - Met een dikverdiende 4-0 zege op
het taaie Voorne verzekerden de dames van Baren-
drecht zich op 22 mei van promotie naar de tweede
klasse. En dat werd gevierd. Met vuurwerk, veel
sfeer, honderden fans langs de lijn en op het terras
én veel gezelligheid. Volop genieten dus, al wordt
ook al uitgekeken naar komend seizoen.  

Barendrecht Dames 1 promoveert naar
Tweede Klasse

HOCKEYKRANT ROTTERDAMBLEISWIJK

Mike van Dijk is lid van de jongste-jeugd-
commissie en een van de drijvende krach-
ten achter de organisatie van de Open
Jeugddag. “Eén van de doelen was naams-
bekendheid te genereren en aan de andere
kant ook om kinderen weer aan het spor-
ten te krijgen na de coronapandemie. Een
paar maanden geleden hebben we tegen
elkaar gezegd dat we aan de gang moesten
met ledenwerving. En dat is een beetje uit
de hand gelopen.”

ACTIVITEITEN
Er werd informatie ingewonnen op de web-
site van de KNHB over ledenwerving. “Daar
stonden wat handige tips op. Daarnaast
hebben we gekeken hoe andere clubs het

doen en vervolgens zijn we aan de slag ge-
gaan. We hebben de organisatie opgedeeld
in een marketingteam, een sponsorteam
en de organisatie van de dag zelf. Dat laat-
ste team heeft met de jongste-jeugdtrai-
ners allemaal leuke activiteiten uitgezet.”

AANDACHT
Het marketingteam heeft onder meer ge-
zorgd dat dertien basisscholen flyers heb-
ben gekregen. “Meerdere keren was er
aandacht in de lokale media. Bij winkels in
Bleiswijk en Bergse Hoek werden posters
opgehangen. De E- en F-jeugd is de speel-
tuinen ingegaan om leeftijdsgenoten uit te
nodigen. Ook zijn ze nog de winkels in
Bergschenhoek bij langs gegaan.”

STATIONS
Zo kwamen er uiteindelijk circa 200 kinde-
ren op de zondagmiddag lekker hockeyen
en kennis maken. “We hadden ook nog 50
vrijwilligers op de club om alles in goede
banen te leiden. Er waren allemaal leuke
sportieve activiteiten uitgezet. Op één van
de stations kregen ze een pannenkoek, een
krentenbol van de bakker, een suikerspin
en wat te drinken. Daarnaast waren er 
nog negen stations en één daarvan was
een 27-meter lang springkussen.”

CLINICS
Iedereen was vol enthousiasme. “We heb-
ben de laatste coronajaren een flinke ach-

terstand opgelopen. Er zijn nu kinderen
van 7 of 8 jaar die nog geen teamsport
hebben uitgekozen, omdat ze vaak nog
niet klaar zijn met hun zwemdiploma's.
Wij vinden 9 of 10 jaar eigenlijk net te
laat om met een teamsport te beginnen 
en daar acteren we nu op. Of ze nu
op voetbal of hockey gaan; als ze maar
gaan sporten.”

“Kinderen van 4, 5 en 6 jaar moeten ook
gewoon weer kennis maken met sport. 
De vervolgstap is dat we in de zomer 
knotshockey gaan aanbieden. En in de 
nabije toekomst willen we clinics geven 
aan basisscholen.”

BLEISWIJK - Op zondagmiddag 22 mei scheen het zonnetje letterlijk en figuurlijk
op HV Bleiswijk. Tweehonderd kinderen uit de wijde omgeving kwamen af op
de eerste editie van de Open Jeugddag van HVB. Een geweldige middag met
hockeyactiviteiten, eten, drinken en spelen voor de deelnemende jeugd in de
leeftijd van 4 tot 12 jaar. Het leverde tientallen nieuwe leden op voor de club.

Open Jeugddag 
Bleiswijk levert 
mooie ledengroei op



Dat hockey een passie is en goed voor jouw lichaam, dat is een feit! Maar
wist je al dat buiten sporten zowel positieve als negatieve invloeden kan
hebben op onze huid? Zo hebben veel hockeyers regelmatig last van inge-
groeide haren in de lies of op de benen. En wist je al dat zweten acne-klach-
ten kan veroorzaken? Bovendien breng je als hockeyer veel tijd buiten in de
zon door, wat betekend dat beschermen extra belangrijk is om verbranding,
pigmentvlekken en huidveroudering te voorkomen.

A D V E R T O R I A L

HUIDSKILLS HUIDTHERAPIE IN DOR-
DRECHT HEEFT DE UITKOMST VOOR JOU! 
Neem bijvoorbeeld zo'n ingegroeide haar:
door de krachtige Elysion Pro laser van
Huidskills is ongewenste haargroei verleden
tijd. Door middel van gespecialiseerde la-
serbehandelingen verminderd jouw haar-
groei tot wel 80-90%: dus geen irritaties en
niet meer scheren!

Of wil je graag jouw acne aanpakken? Dan
kun je bij onze huidtherapeut terecht voor
een persoonlijk huidadvies, dieptereiniging
van de huid met een peeling, LED licht en
de nieuwste Hybrid laser. Alles om jouw
huid weer in balans te krijgen en je te laten
stralen!

TIP VAN DE HUIDTHERAPEUT
Bescherm je huid tegen het zonlicht!
Huidskills beschikt over zonnebescherming
tegen UVA, UVB, IR-A en BLAUWLICHT, voor
alle huidtypes, geen witte vlekken, water- en
zweetproef en sluit de huid niet af dankzij
mineralen en antioxidanten! 

BENIEUWD WAT HUIDSKILLS 
HUIDTHERAPIE VOOR JOU KAN DOEN? 
Neem vrijblijvend contact met ons op voor
de mogelijkheden. Bel of Whatsapp naar
06-43213111, stuur een mail naar
info@huidskills.nl of bezoek de website:
www.huidskills.nl

Onder vermelding van de Hockeykrant
ontvang jij 10% korting op je eerste

Hockey: goed voor je lijf
en voor je huid?
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Steven begon op zijn zevende bij
Hoeksche Waard. “In de E'tjes
ben ik een keer mee gaan trainen
en al gauw was ik er niet meer
weg te slaan. We hebben vroeger
in de C'tjes in de topklasse ge-
speeld en zijn ook kampioen ge-
worden. Sommige van die jon-
gens zitten nu bij Rotterdam en
tegen het Nederlands team aan.”

DEBUUT
Van de Merwe moest het in die
jaren voornamelijk hebben van
hard rennen. “Op mijn veertiende
heb ik mijn debuut gemaakt in
Heren 1. Toen speelde het team
nog in de Tweede Klasse. Een

teamgenoot van mij was toen
nog maar dertien jaar oud. Op
mijn vijftiende ben ik vast in
Heren 1 gekomen. Op een gege-
ven moment ontdekte ik het stu-
dentenleven en dat was ook leuk.
Nu ben ik dertig jaar en is de
snelheid een beetje weg.”

ZEVEN SPELERS
Van de Merwe speelde dus zijn
halve leven in Heren 1. “Het kam-
pioenschap van zondag 15 mei
was wel het absolute hoogtepunt.
Maar alle hoogte- en dieptepun-
ten in die afgelopen jaren zijn
achteraf wel grappig. Toen we
van de Tweede Klasse naar de
Derde Klasse degradeerden, zijn
veel jongens vertrokken. We hiel-
den nog maar zeven spelers over
en moesten we letterlijk op zater-
dagavond in de kroeg of op een
festival mensen bellen van lagere
teams, de jeugdteams en oud-
leden.”

VIERDE KLASSE
Een jaar later degradeerde de
ploeg zelfs naar de Vierde Klasse.
“Onder leiding van Ralph Boers-
ma hebben we toen de weg om-
hoog ingezet met behulp van de
A-lijn, waar hij coach van werd.
Na twee jaar promoveerden we
en was het idee om een stabiele

Derde Klasser te worden, alleen
degradeerden we toch al snel
weer. Rob van 't Zet nam het toen
over als coach en promoveerden
we via de play-offs naar de Derde
Klasse.”

PROMOTIE
Na drie jaar onder leiding van Mi-
chel Wijnbelt nam Floris Harten-
lust dit seizoen het stokje over.
“Het eerste jaar onder Wijnbelt
speelden we in de middenmoot.
In de beide coronajaren stonden
we eerste of tweede op de rang-
lijst. Het is misschien niet zo erg
dat het een paar jaar geduurd
heeft. 

We hebben duidelijk laten zien
dat we de Derde Klasse uitge-
groeid zijn. Voorheen hadden 
we nog wel eens een hele middel-

matige wedstrijd. Dit seizoen heb-
ben we ook onze mindere wed-
strijden gewonnen.”

BUITENAF
Naast Van de Merwe zwaait ook
Jochem Kaak (32) af. “Met ons
verdwijnt er best wat ervaring,
maar er komt wat versterking van
buitenaf. Ik denk dat we daarmee
een zeer volwaardig team op de
been kunnen brengen en een sta-
biele middenmoter in de Tweede
Klasse kunnen worden. In een
aantal oefenwedstrijden tegen
clubs van dat niveau hebben we
het goed gedaan. Ik heb zelf di-
verse opties voor komend sei-
zoen en heb vooral mijn zinnen
gezet om samen met Jochem
Kaak aan de slag te gaan in de ve-
teranen. Dan voel ik me weer
jong in het team.”

SPONSORING
Drie jaar terug meldde Van de
Merwe zich bij het bestuur om de
sponsoring van de club op te pak-
ken. “Er komt veel bij kijken en
zoals bij veel clubs is het lastig
om mensen te vinden die er veel
tijd en energie in willen steken.
Sponsorborden bestellen, con-
tracten maken, relaties uitnodi-
gen en bijeenkomsten organise-
ren. We hebben zo'n vijftig
sponsoren en de club bestaat vol-
gend jaar vijftig jaar. Het is best
een flinke klus om dit in je eentje
op te pakken.”

UITBREIDEN
Het nieuwe clubhuis en het wa-
terveld zijn recente toevoegingen
voor Hoeksche Waard. “Als we
iets meer handjes hebben, kun-
nen we nog uitbreiden. Niet al-
leen op sponsoring maar ook op
andere gebieden kunnen we
zeker nog extra mensen gebrui-
ken. Terugkijkend op de laatste
vijf à zes jaar hebben we een flin-
ke ontwikkeling doorgemaakt. We
zijn als Tweede Klasser weer een
stuk aantrekkelijker en hopelijk
geeft dit de jeugd weer een sti-
mulans om lekker te gaan hoc-
keyen.”

KAMPIOEN
Op de dag van het kampioen-
schap waren er 65 kinderen die
deelnamen aan een clinic vooraf-
gaand aan de wedstrijd. “Het was
een geweldige dag. We hadden
stiekem gehoopt op een forse uit-
slag, maar bij rust stond het nog
0-0 tegen Gouda. Misschien dat
er bij de ploeg toch nog een beet-
je spanning zat. In de tweede
helft werd het alsnog 4-0. We
hebben er een mooi feestje van
gemaakt. De training van dinsdag
hebben we er maar uitgegooid,”
lacht Van de Merwe die zichzelf
maandag en dinsdag ook nog
eens vrijaf had gegeven. Hoek-
sche Waard staat weer op de
kaart.

MIJNSHEERENLAND - Met het kampioenschap in de Derde
Klasse gaat HC De Hoeksche Waard knallend het seizoen
uit. Ook aanvoerder Steven van de Merwe (30) zwaait met
een feestje af bij Heren 1. Hij is als teammanager en als
bestuurslid ook verantwoordelijk voor de sponsoring van
de club. Komend seizoen maakt hij de overstap naar de
veteranen.

Kampioen wordt weer een jonkie
bij veteranen 

‘We hebben duidelijk laten
zien dat we de Derde Klasse

uitgegroeid zijn’



ERVARING
IN (TOP)HOCKEY
REVALIDATIES EN
FYSIOTHERAPIE

Vestiging Krimpen aan den IJssel

Vestiging Rotterdam-Zuid

Vestiging HC Rotterdam

Telefoonnummer 0647691278 
voor het inplannen van een afspraak.
dubbelfitfysiotherapie.nl

#jeroenhertzberger

Stucwerk Rijnmond & Onderhoud B.V.

Tel.: 0655689612  |  Email: info@stucwerkrijnmond.nl
www.stucwerkrijnmond.com

NEEM EEN KIJKJE IN ONZE 
GLOEDNIEUWE WEBSHOP OP: 

WWW.ONLINESHOPSDA.COM
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In de voorbereiding op het sei-
zoen merkte Brian Vervoort al dat
zijn team na twee coronajaren
nog steeds op de goede weg was:
“Hoewel de media en de mensen
om ons heen het in eerste instan-
tie nog niet echt door hadden,
zeiden wij tegen onszelf dat wij
er echt wel voor wilden gaan. Dat
bleek ook wel in de eerste sei-
zoenshelft, toen we ons beste
hockey speelden en er echt goed
in zaten. Ook wonnen we van
Hoofdklasse-clubs in de Gold
Cup.”

ONBEVANGEN
Tilburg werd als topfavoriet aan-
gemerkt in de Promotieklasse.
“We konden ook nog heel onbe-
vangen spelen. We hebben ver-
volgens ook in de winter - met
een deel van de groep - een mooi
zaalseizoen gedraaid. Ondanks
het drukke schema, hebben we
geen zware blessures gehad. We
hadden de beschikking over een
grote groep en zo konden we het
niveau ook hoog houden. Dat
pakte positief uit. In het voorjaar

kwamen we in een periode dat
'de griep' in de ploeg kwam en
kregen we het zwaar.”

GRIEP
Vijf weken lang lagen er telkens
twee à drie speelsters met koorts
op bed en in die fase verspeelde
de ploeg de voorsprong op de
concurrentie. “Drie keer speelden
we 1-1, waarvan twee keer in de
allerlaatste seconden de laatste
goal tegen. Tilburg bleef alles
winnen en toen sloeg de twijfel
toe en nam de spanning toe.
Vanaf het moment dat Tilburg bij
ons won en zij over ons heen
wipten, hebben we het losgelaten
en ons gericht op de laatste vier à
vijf weken van de competitie.”

DRUK
Vervoort was er van overtuigd dat
de druk terug bij Tilburg zou
komen te liggen als Rotterdam
zelf de wedstrijden zou blijven
winnen. Runner-up Leonidas
speelde daarin een cruciale rol.
“Wij moesten thuis tegen Leoni-
das en zouden bij winst de druk
vol bij Tilburg leggen, dat een
week later op bezoek moest bij
Leonidas. Wij wonnen zelf met 1-
0 en hoorden een week later dat
Tilburg er met 2-1 had verloren.
Daarna hebben we naar elkaar
uitgesproken dat we de kopposi-
tie niet meer zouden laten
lopen.”

KANSEN
En zo geschiedde, tegen HBS. “We
hebben zoveel wedstrijden onder
druk en spanning kunnen spelen
dit seizoen en dit was wederom
een aardig potje. We waren domi-
nant en het publiek en de club
stonden er 'volle koker' achter. Ie-
dereen hoopte zo dat het ging ge-
beuren. De meiden waren rustig
en hadden er zin in. We kregen in
de eerste helft best veel kansen.
In het tweede kwart viel uiteinde-
lijk de 1-0. In het derde kwart ver-
zuimden we het af te maken. HBS
kwam er uiteindelijk nog twee
keer door en kreeg het hele sta-
dion stil.”

ONGEKEND
Maar uiteindelijk hield Rotterdam
het doel schoon. “Het feest werd
gevierd alsof we 20-0 hadden ge-
wonnen. Het was qua wedstrijd
niet top maar een finale onder
spanning. En deze keer lukt het.
De kwartfinale en halve finale van
de Gold Cup en de kampioensp-
oule in de zaal hebben ons gehol-
pen. Toen het eindsignaal ging,
was het of er een bom ontplofte.
Ik loop al zo'n zestien jaar rond
op de club en heb maar één keer
iets soortgelijks meegemaakt. Dat
was toen de Heren kampioen
werden in de Hoofdklasse. Dit is
ongekend voor de Dames.”

TROTS
Mensen op het veld, tranen, alle-
maal felicitaties. “Het heeft be-
hoorlijk wat stressmomenten op-
geleverd en ik ben figuurlijk wel
wat jaartjes ouder geworden. We
waren de donderdag erop nog
even bij Leonidas-KZ gaan kijken

en dan lopen ze er zo trots als
een pauw rond. En dat is terecht.
We mogen het vieren. Geniet
ervan. Op de achtergrond zijn we
aan het kijken hoe we met dit
team en het DNA kunnen voort-
zetten richting de Hoofdklasse.”

AFSPRAKEN
De ploeg zal wel iets moeten wor-
den versterkt om nog de volgen-
de stap te maken. “We willen vol-
gend seizoen het liefste meedoen
richting de middenmoot. Van de
huidige groep gaat niemand weg.
We hebben er graag nog een
aantal gerichte versterkingen bij
en hopen dat dat lukt. In de
Hoofdklasse is nog net iets meer
ervaring nodig. Zelf moet ik ko-
mend seizoen wel zorgen dat de
balans met mijn reguliere werk
beter is afgestemd. Daar moet ik
even wat afspraken over maken.”

VERNIEUWEND
Ook is er de wens om stafleden
toe te voegen aan Dames 1 om
het Hoofdklasse-avontuur aan te
gaan. “Onze trainingswijze en de
sportbeleving zijn al op orde met
vier trainingen per week. Daar-
naast is er een krachtprogramma,
de voeding en video zijn op ni-
veau. Maar vanaf augustus wil ik
vernieuwend blijven. Innovatie
zorgt ervoor dat ze getriggerd
blijven en blijven leren. Dit kam-
pioenschap is niet alleen van het
team. De club en de sponsors
eromheen zijn ook opgestaan. En
we zijn nog lang niet klaar, ze zijn
nog niet van ons af!”

ROTTERDAM - De dames
van Rotterdam zijn terug in
de Hoofdklasse. En dat
hebben we geweten! Na
het behalen van de titel op
zondag 15 mei barstte een
gigantisch feest los waar-
mee een zwaar, turbulent
én geweldig seizen werd
afgesloten. Coach Brian
Vervoort kan er achteraf
wel een boek over schrij-
ven, maar het doel is
bereikt. Een begin van
meer moois in de Hoofd-
klasse.

Rotterdamse Dames knallen
naar de Hoofdklasse



De eerste vier jaar hebben wij
heel veel geleerd van de markt en
de wensen van de klanten. We
streven ernaar om steeds beter te
worden en onszelf verder te ont-
wikkelen en professionaliseren.
Deze mindset is vergelijkbaar met
topsport en dat nemen we graag
mee in ons bedrijf. De wereld is
continu in beweging. Vroeger ge-
beurde alles in alleen in de win-
kel. Tegenwoordig is het een mix

van winkelbezoeken, onlineverko-
pen en de aankopen via onze
Amerikaanse schoolbus. Via dit
hybride model is er voor elk lid
een mogelijkheid om de beste
hockeyproducten te kopen. Hier-
mee komen we de leden nog
meer tegemoet en zijn we 24/7
open. 

In augustus 2021 is de Hockey-
winkel gefuseerd met Hockey-

Gear. Door de online krachten
van HockeyGear te bundelen met
onze kennis in de fysieke winkel,
zijn we uitgegroeid tot een top 3
speler in de Nederlandse markt. 

Onze focus ligt volledig op hockey
en daar willen wij de beste in wor-
den, zijn en blijven. We zijn er
trots op dat de basis van dit suc-
ces samen met diverse clubs in de
regio is gelegd.

Deze zomer opent de De Hockey-
winkel een nieuwe experience
showroom in Barendrecht aan de
ring A15- A16.  We zijn hard bezig
om een nieuwe stap te maken
met de grootste collectie sticks en
hockeykleding in de regio Rotter-
dam. Eind mei neemt de Hockey-
winkel de activiteiten van JAWA
Sport Schiedam over en zullen wij
op 1 nieuwe locatie in de regio
verder gaan als hockeyspecialist. 

Op 1 augustus lanceren we via
onze website www.hockeygear.eu
en via sociale-media kanalen de
nieuwe locatie. 

Hopelijk zien wij jou snel in onze
nieuwe experience shorwoom in
Barendrecht / Rotterdam. 

Team de Hockeywinkel 

De Hockeywinkel opent nieuwe vestiging in zomer 2022 
A D V E R T O R I A L

De Hockeywinkel is opgericht in 2017 en is een specialist in de

verkoop van hockeymaterialen aan hockeyclubs en de hockey-

ende leden. De winkel is opgericht door Nederlands elftal

keeper Pirmin Blaak en Marjolein Lelieveldt. “We zijn begonnen

als een kleine winkel voor hockeykeepers, maar inmiddels uit-

gegroeid tot een Europese speler op hockey gebied.
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Visser stapte in bij Dames 1 in
een fase dat sporten vele beper-
kingen kende door de overheids-
maatregelen. “We zijn die corona-
tijd vol ingegaan met veel
trainingen, ook in kleine groep-
jes,” kijkt ze terug op die bijzon-
dere tijd. “We zijn er creatief mee
omgegaan en hebben toch elke
week twee tot drie trainingen ge-
daan. Laatst werd de opmerking
gemaakt door wat meiden, dat ze

terugdachten aan die periode
met de opmerking 'we vonden
het niet altijd even leuk, maar
waren wel echt topfit'.”

SPORTSCHOOL
Het seizoen 2020-2021 werd uit-
eindelijk niet uitgespeeld en kan
achteraf ook worden gezien als
een tussenjaar. “We zijn op een
gegeven moment wel competitie
gaan spelen. Op de ranglijst ston-

den we tiende. toen is competitie
stopgezet. Dat jaar is niet uitge-
speeld en de resultaten waren in
dat rare jaar niet echt van belang.
We zijn in die fase één keer per
week de sportschool ingegaan
voor een extra 'teammomentje'.
De hele groep heeft toen aange-
geven graag met elkaar door te
willen en dat was superpositief.”

HOOPGEVEND
In het huidige seizoen is Visser wel
veel bewuster bezig met de resul-
taten en de ranglijst. “Na de zo-
mervakantie zijn we weer met fris-
se moed gestart. In de eerste
seizoenshelft hebben we het rede-
lijk gedaan. We speelden veel
goede wedstrijden tegen de goede
ploegen, maar verloren geregeld

op het nippertje met één doelpunt
verschil. Dat was best hoopge-
vend, maar ook frustrerend dat
het telkens net niet lukte.”

JONG TEAM
In de tweede seizoenshelft won
Dordrecht vrijwel alles. “Op basis
van de tweede seizoenshelft
staan we zelfs op de tweede plek
en op basis van thuiswedstrijden
eerste. Het is een heel jong team.
Een aantal meiden is rond de 21
jaar en zij zijn ook meteen de er-
varen kern van het team. Een
aantal van die speelsters kwamen
al in het eerste toen ze nog B'tjes
waren.” Vorig jaar zijn er drie van-
uit de A-junioren doorgestroomd,
maar komend seizoen zal dat iets
minder zijn.

VEERKRACHT
De wegen van Visser en Dord-
recht Dames 1 scheiden komen-
de zomer, na ruim twee jaar. “Het
wordt een hele uitdaging voor
het bestuur en mijn opvolger om
het team samen te stellen. Er is
een aantal meiden dat heeft aan-
gegeven te willen vertrekken. Ik
hoop wel dat de meiden door de
goede resultaten van de laatste
maanden gemotiveerd blijven en
er nog een seizoen aan vast wil-
len plakken. Want er zit veel per-
spectief in deze ploeg. We heb-
ben een hele gedreven groep met
veel veerkracht. Het is echt een
team en daarom is het ook moei-
lijk om tegen ons te spelen.”

DORDRECHT - In het begin van de coronatijd, in het voor-
jaar van 2020, werd Claire Visser benaderd om coach te
worden van Dames 1 van Dordrecht. Na ruim twee seizoe-
nen neemt zij nu afscheid. Het team eindigde dit seizoen in
de middenmoot van de Tweede Klasse. Visser blijft zelf
volop actief in het hockey en is daarnaast druk bezig met
haar culinaire passie.

Claire Visser zwaait af bij Dames Dordrecht

Agenda blijft goed gevuld met hockey en catering
Claire Visser is naast haar activiteiten als coach van Dordrecht Dames 1 op veel meer
vlakken actief. Ze heeft haar eigen hockeyschool en doet daarnaast cateringklussen
voor Restaurant De Kantine in Walburg.

Visser zet uiteen hoe een door-
snee hockeyweek eruit ziet: “Op
maandag geef ik altijd privétrai-
ning. Op dinsdagavond geef ik
Dames 2 training, op woensdag
geef ik twee privétrainingen 
achter elkaar en dan 's avonds
Dordrecht Dames 1. Op de 
donderdag is er af en toe een
privétraining. Vrijdag weer naar
Dames 1. Zaterdag is de familie-
dag. En zondag is altijd hectisch,
want dan heb ik in de ochtend
mijn hockeyschool, dan snel
door naar Dames 1 voor de
wedstrijd en daarna nog heel
vaak een privétraining.”

LUXEPOSITIE
Voor komend seizoen is Visser
zich aan het oriënteren, nu 
Dordrecht Dames 1 wegvalt.
“Koken is een andere grote
hobby van me. Het is eigenlijk
een uit de kluiten gegroeide
hobby. Restaurant De Kantine in
Walburg krijgt af en toe cate-
ringklussen en daarin mag ik bij-
springen. Ik doe eigenlijk alleen
maar dingen die ik leuk vind en
dat is best wel een luxepositie.”

“Dat was tijdens mijn tijd als
speelster eigenlijk ook al zo. Ik
deed ernaast wel een studie,
maar hockey ging altijd voor. 

Ik heb in het buitenland gezeten
in Spanje en Rusland. Ik heb
heel veel gezien met en door het
hockey.”

SOCIALE FACTOR
Visser is met Dordrecht in ge-
sprek over een rol bij de jeugd
van de club. “En er komen ook
nog weer andere projecten aan.
Ik vind het namelijk ook altijd
leuk om een sociale factor ertus-
sen te hebben. In Rotterdam
heb je het programma 'Lekker
fit'. Daarop kunnen scholen zich
inschrijven en bijvoorbeeld hoc-
keylessen aanvragen tijdens de
gymles.”

“Op de pleintjes in Rotterdam
ben ik vanuit de Stichting Hoc-
key voor Iedereen ook actief.
Dat gaat in of na de zomer ook
weer starten. Het zijn allemaal

projecten die ook weer gaan
lopen. Dus ook komend seizoen
zal de agenda weer goed gevuld
blijven.”



Beter in je vel, beter voor je vel!
Welkom bij Huidskills huidtherapie in Dordrecht! De plek waar jouw huid in goede handen is, je jezelf 
comfortabel voelt en waar je resultaat boekt. Of het nou gaat om een acnehuid of om een ouder wordende
huid met pigmentvlekken en rimpels: wij zijn er voor iedereen! Wat je bij ons kunt verwachten? 
Een persoonlijke behandeling, oog voor jouw huid en een eerlijk advies.

“ZO BEHALEN WE SAMEN EEN PRACHTIG RESULTAAT”
Huidtherapeute Jessica vertelt je graag wat meer over Huidskills en

zichzelf: “Bij Huidskills staat jouw huid centraal! Als huidtherapeut heb ik

meer dan 10 jaar ervaring. Daarvan ben ik 4 jaar werkzaam geweest als

huidtherapeut in ziekenhuizen op de poli Plastische chirurgie en 

Dermatologie en privékliniek MedCentric. Bij Huidskills werken we nauw

samen met o.a. dermatologen en plastisch chirurgen in het Albert 

Schweitzer ziekenhuis. Zo kunnen we jouw huid altijd de zorg bieden die

het nodig heeft.”

“Als huidtherapeute ben ik gespecialiseerd in (medische) peelings en de

nieuwste technologie aan laserbehandelingen. Tijdens een eerste consult

wordt er gekeken naar jouw huid en welke behandeling(en) geschikt zijn.

Met een persoonlijk plan werken we samen naar een verbeterde, mooie

huid. Alle huidtypes, huidproblemen en huidtinten kunnen veilig 

behandeld worden bij Huidskills! ”

EEN GREEP UIT ONZE BEHANDELINGEN
• Huidversteviging en huidverjonging; door middel van de nieuwste Alma Hybrid laser

• Behandeling van pigmentvlekken; door middel van laser, IPL, medische- en organische 

peelings en thuisproducten

• Littekens verbeteren; verschillende type littekens en striae minder zichtbaar maken met 

de Hybrid laser. 

• Laserontharing; met de Elysion Pro Diodelaser voor 80-90% minder haargroei

• Acne behandeling; door middel van dieptereiniging, laser, peelings, voeding en suppletie

advies, en thuisproducten.

• Couperose en Rosacea; verminder roodheid en adertjes in het gezicht door middel van 

laser en IPL. 

• Gevoelige, droge huid; aanpak met photodynamische peeling en thuisproducten.

• Cosmetische behandelingen, bijvoorbeeld; Glow & Hydra peeling in combinatie met 

microneedling en 70% vitamine C, geeft de huid een hydratatie boost en glow, 

maakt de huid weerbaar tegen de zon. 

BENIEUWD WAT HUIDSKILLS HUIDTHERAPIE
NOG MEER VOOR JOU KAN DOEN? 
Neem vrijblijvend contact met ons op voor de

mogelijkheden. Bel of Whatsapp naar 

06-43213111, mail naar info@huidskills.nl 

of bezoek de website via de QR-code:

EEN WELKOMSTKORTING SPECIAAL VOOR JOU!

Onder vermelding van Hockeykrant ontvang je 10% KORTING
op de eerste behandeling!

ONLINE
adverteren? 

Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar
info@hockeykrant.nl 

voor meer informatie en 
een vrijblijvende offerte
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Het huidige hoofdveld is al tijden
afgekeurd en Krimpen speelt er
op met dispensatie. “Het is onvlak
en bovendien is het te hard en
kan zorgen voor blessures,” ver-
telt voorzitter Johan Buijs. “Een in-
vestering van circa 350.000 euro
bleek voor ons op dit moment
niet mogelijk, mede door de coro-
naperiode. Toen hebben we bij
de gemeente aangeklopt en die
heeft het onder leiding van wet-
houder Coen Dericks heel proces-
matig aangepakt. Alle complimen-
ten daarvoor.”

ONDERZOEK
Allereerst werd in het voorjaar
van 2021 onderzocht of verplaat-
sen van de gehele club naar een
andere locatie binnen de ge-
meente een optie was. Dit bleek
al snel onhaalbaar en te duur.
“Dus hadden wij én voetbalclub

DCV op de huidige plek wel de
juiste voorzieningen nodig. In het
najaar van 2021 werd in een rui-
mere nota duidelijk dat alles aan-
gepakt kon worden en een deel
daarvoor vooruit werd getrokken.
In maart van dit jaar is definitief
geworden dat de aanbesteding
door zou gaan.”

AANNEMERS
Daarna is er door verschillende
partijen toegewerkt naar de ge-
combineerde aanbesteding met
voetbalvereniging DCV. “De door
de gemeente ingehuurde advi-
seur Middelkoop heeft hard ge-
werkt aan het maken van het be-
stek. Dit in nauw overleg met de
club wat betreft ideeën, eisen en
wensen. De bestekken zijn begin
mei naar een aantal aannemers
gestuurd. We zijn nu - eind mei -
in afwachting van de prijzen van

de aannemers. De gemeente is
'in charge' wat betreft dit proces.”

KNELPUNTEN
Het wachten is nu op de uitvoe-
ringsplanning. “Die zou moeten
starten in de laatste week van
juni, zodat in juli en augustus de
vervanging kan plaatsvinden. Pre-
cies in de vakantieperiode, waar-
na we begin september een
nieuw veld in gebruik kunnen
nemen. Het is nu de vraag of de

offertes passen binnen het bud-
get dat er beschikbaar is en of de
planning haalbaar is door het risi-
co van schaarste en levertijd van
bouwmaterialen.”

SAMEN
Buijs is erg opgetogen over de
manier waarop het traject is ver-
lopen. “Het is prettig dat de finan-
ciële middelen aanwezig waren.
Als we binnen de gemeente spor-
ten en bewegen belangrijk vin-

den, moet dat ook gefaciliteerd
worden. Die gedachte wordt door
gemeente en de wethouder ge-
dragen en dat is fantastisch. De
samenwerking tussen gemeente
en sportverenigingen op dit ge-
bied is cruciaal. Mede daardoor
kunnen we zoiets moois tot stand
brengen.”

KRIMPEN AAN DEN IJSSEL - De jarenlange wens van MHC
Krimpen voor een nieuw hoofdveld wordt in het najaar van
2022 eindelijk gerealiseerd. In nauwe samenwerking met
de gemeente zijn de plannen in de afgelopen anderhalf
jaar in een stroomversnelling gekomen. In het meest gun-
stige scenario gaat de schop eind juni de grond in en ligt er
begin september een fonkelnieuw veld.

Nieuw veld in Krimpen ligt er komend najaar
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Lonny Hazen is binnen de club
vooral de moeder van twee hoc-
keyende kinderen in de C- en B-
leeftijd. “Daarnaast ben ik trim-
hockeyer op de maandagavond
en heb ik zitting in de Commissie
Sportiviteit en Gedrag en de Vrij-
willigersdesk. Binnen die twee
commissies speelde dezelfde pro-
blematiek op het gebied van vrij-
willigers werven en wellicht een
'cultuurprobleem'. Daaruit is uit-
eindelijk de TeamTerpMeeting
ontstaan.”

STARTDAG
In 2019 begon Lonny met het
concept en in de zomers van
2020 en 2021 is de TeamTerp-
Meeting uitgevoerd. “We willen
op die manier weer iets van club-
gevoel terugbrengen. Veel klach-
ten over de gang van zaken, kwa-

men voort uit onwetendheid.
Blijkbaar wordt informatie op een
website of in een boekje onvol-
doende gelezen. Bij de startdag
van de seizoenen in september
hebben we alle E- en F-teams bij
elkaar geroepen en gezorgd dat
er goede voorlichting is.”

LEUS
Met de jeugd kwamen ook de ou-
ders mee en kon iedereen wor-
den geïnformeerd over prakti-
sche zaken zoals bardienst,
arbitrage, activiteiten, wedstrijds-
ecretariaat, teammanager, mate-
riaal en tenue. “We hoopten op
die manier onze leus 'Samen,
Sportief, Gastvrij, Gezellig' kracht
bij te zetten. Daar willen we voor
staan en dat kun je alleen maar
zijn als je weet wat er verwacht
wordt van iedereen en hoe de

dingen georganiseerd zijn. Het
klagen stond me tegen, terwijl er
zoveel mensen zo hard vrijwillig
voor de club aan het werk zijn.”

OVERBRENGEN
De D-teams werden in het eerste
jaar met de clubvrijwilligers nog
afzonderlijk uitgenodigd. “Maar
het tweede jaar hebben we juist
in twee sessies alle teamma-
nagers van A-, B-, C- en D-teams
geïnformeerd. Dan konden zij er-

voor kiezen hoe ze dit wilden
overbrengen aan het team. Er
kwamen de afgelopen keer al
heel veel behulpzame reacties op
gang van de teammanagers. Dat
was leuk om te merken. Ook heb-
ben we een informatiefolder ge-
maakt, ter ondersteuning.”

KENNISMAKING
Geïnspireerd door 'Back to basic'
van de voetbalbond KNVB wordt
dit jaar voor de zomer al kennis-

gemaakt door de nieuwe teams.
“Daar kan iedereen elkaar al
leren kennen en hopen we ook
teammanagers te kunnen aan-
stellen en trainers/coaches te in-
ventariseren en kan er al zoiets
als een groepsapp aangemaakt
worden. In september zullen we
dan de TeamTerpMeetings voor
E- en F-teams houden en ook de
teammanagers van oudere teams
weer bijpraten.”

DORDRECHT - De terp van DMHC is een karakteristiek
kenmerk van de club in Dordrecht en staat inmiddels
symbool voor de informatievoorziening aan nieuwe
jeugdleden en hun ouders. Op een gezamenlijk start-
moment worden de jongste jeugd en hun ouders 
bijgepraat over het reilen en zeilen binnen de club. 
Daarmee wordt de leus 'Samen, Sportief, Gastvrij, 
Gezellig' kracht bijgezet.

TeamTerpMeeting raakt ingeburgerd bij DMHC
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Michel Wijnbelt heeft zijn eerste
seizoen als coach van Spijkenisse
H1 er bijna op zitten. “Hiervoor
was ik coach bij Hoeksche Waard.
Ik was jeugdspeler van Spijkenis-
se en ben terug op het oude nest.
Het huidige team is een jong en
onervaren team met uitzondering
van twee of drie ervaren jongens.
Het team hockeyde heel erg op
intuïtie. Er zat weinig lijn in en er
moest ook wel wat aan de basis-
techniek gewerkt worden.”

VERDEDIGING
Wijnbelt ging het seizoen met zijn
team in zonder een doelstelling
qua rangschikking. “We wilden al-
lemaal maar beter worden, sys-
teem erin brengen en er een
team van maken. In het eerste
jaar richt ik me graag op de ver-

dedigende organisatie. Dat is de
basis om te promoveren naar de
Derde Klasse of in de toekomst
nog hoger. Driekwart van de
competitie ging het heel aardig
en toen werd het toch wat span-
nend voor de mannen, dat we
bovenaan stonden.”

SPANNING
In de maand mei liet de ploeg
mede vanwege de spanning ook
diverse keren punten liggen. “Aan
de ene kant is dat zonde,” vindt
Wijnbelt, “maar aan de andere
kant is het onderdeel van het
leerproces. Rapid is veruit de
beste ploeg in de competitie en
de terechte kampioen. Wij zijn
nog in een strijd verwikkeld met
Wateringse Veld om de tweede
plek. We hebben het niet in eigen

hand, maar kunnen dus nog play-
offs gaan spelen.”

DOELSTELLING
Volgens de coach is de ploeg
klaar voor de Derde Klasse. “Er zit
op een niveau hoger vaak meer
lijn of structuur in, die je kunt
lezen. Vanuit de junioren zijn Jes-
sey Koster, Thomas Dijkens en
Maurits van der Werf aanvullin-
gen richting komend seizoen.

Aanvoerder Stijn Geurts stopt we-
gens een mooie baan in Tilburg.
Hij is wel van plan bij ons trai-
ningslid te blijven. Ook zijn er wat
jongens met stage in het buiten-
land. We gaan werken met een
selectie van achttien spelers.”

DOORKIJKJE
Ook komend seizoen staat Wijn-
belt voor de groep. “Ik heb mijn
contract weer met een jaar ver-

lengd. In het tweede jaar zijn we
een klein beetje afhankelijk van
mogelijke wijzigingen in de spe-
lersgroep. De ploeg wil heel graag
winnen en vergeet soms wel eens
de verdedigende taken. Daarna
gaan we verder met het aanvals-
spel. We willen hoger op het veld
de druk opvoeren, zodat we in
balbezit het veld langer kunnen
maken.”

SPIJKENISSE - De Heren van Spijkenisse zijn nog volop in
de race voor een plek in de play-offs om promotie naar 
de Derde Klasse. Het team heeft het met één duel te 
spelen niet meer in eigen hand, maar is afhankelijk van 
concurrent Wateringse Veld.

Heren Spijkenisse
klaar voor 
Derde Klasse
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Daarbij gaat het om alle speeldata
voor de jeugd en jongste jeugd,
de senioren en veteranen die uit-
komen in de Bondscompetitie en
Districtscompetities. Indien de ac-
tualiteit in de zomer om een wijzi-
ging vraagt, dan heeft de KNHB de
mogelijkheid deze concept-speel-
dagenkalenders alsnog aan te
passen.

START 10 EN 11 SEPTEMBER
Voor de meeste teams start de
competitie in het weekend van 10
en 11 september. Dit geldt zowel
voor de seniorenteams als de
jeugd. Alleen de A- en B-jeugd die
in de landelijke (sub)topklasses
spelen, beginnen een week eer-
der; op zaterdag 3 september. 

De eerste seizoenshelft loopt door
tot het weekend van 26/27 no-
vember. Het weekend van 3 en 4

december is er voor een eventu-
ele uitloop of inhaalwedstrijden.
Daarna volgt de winterstop. De
herstart van de competitie staat
gepland in het weekend van 10 en
11 maart. De laatste speeldagen
zijn in het weekend van 17 en 18
juni. 

HK, PK EN 1E KLASSE
De kalender voor de Hoofdklasse
tot en met 1e Klasse Heren en
Dames (standaardteams) en de
Gold- en Silver Cup volgt op een
later moment. De data worden
bekend gemaakt zodra de speel-
dagenkalender voor de Hoofdklas-
se is afgestemd. 

WK EN EK 2023
Bij de kalender voor de Hoofdklas-
se wordt uiteraard ook rekening
gehouden met het WK Hockey
Heren 2023. Het toernooi wordt

gespeeld van 13 tot en met 19 ja-
nuari in Bhubaneswar en Rourke-
la, India. Het WK is overigens niet
het enige grote toernooi in 2023.
Ook het EK Hockey voor dames en

heren staat op het programma.
Speelstad is het Duitse Mönchen-
gladbach. 
De exacte data moeten nog wor-
den vastgesteld, maar het toer-

nooi staat gepland in de maand
augustus.

Alle kalenders en speeldagen vind
je op www.knhb.nl.

UTRECHT - Het hockeyseizoen 2021-2022 is bijna ten einde
en in de komende weken vallen de laatste beslissingen.
Maar de KNHB kijkt ook al vooruit. De competitieleiding
van de bond heeft inmiddels de speeldagenkalenders voor
het seizoen 2022-2023 in concept vastgesteld. 

Seizoen 2022/2023 start op 10 september





De IJssel-aanvoerder Vincent Mar-
tens was met zijn bedrijf Martens
Multimedia de producent van de
aankondiging. “Het was ontzettend
leuk om te doen,” vertelt de Jong.
“Aangezien ik met veel van die jon-
gens in een team heb gespeeld,
konden we heel mooi een verhaal
neerzetten. Veel vrienden en beken-
den bij de club krijgen er een ont-
zettend goed gevoel bij. Zo ben ik
op een jeugdfoto te zien in de zand-
bak met Jean-Paul Renes, de huidige
coach van Dames 1. We zijn samen
begonnen en het is mooi dat wij dit
hebben kunnen bereiken.”

LOOPBAAN
Mathieu begon als jongetje van
vijf of zes in de jeugd van De IJs-
sel. Hij maakte al op jonge leeftijd

zijn debuut in Heren 1, maar be-
sloot vol voor een carrière als
coach te gaan. Zo coachte hij di-
verse jeugdteams en Heren 2 en
was later assistent-coach van
Dames 1 en Heren 1. “Daarna
hebben we het zaalteam van
Heren 1 erbij gepakt en zijn we
doorgestoten van de Tweede
Klasse naar de Topklasse.” 

Op het veld maakte De Jong vier
jaar geleden de overstap naar
Westland Heren 1. “Een mooie
kans bij een team in de Derde
Klasse. We promoveerden in het
eerste jaar en het is nu een sta-
biel team in de Tweede Klasse.”

VRIENDSCHAP
De Jong onderhield al die jaren
contact met 'zijn' De IJssel. “Ik had
verwacht dat Charlie Barto langer
dan één jaar zou blijven en nu
kwam de kans eerder op mijn
pad. Hoewel mijn contract nog
één jaar doorliep, kon ik het nu
niet laten schieten. Ik mag gaan
samenwerken met mijn assistent
Alex Groothuis. Die was coach
van Heren 1 toen ik als 'klein gup-
pie' langs de lijn stond te
schreeuwen. Ik heb hem hoog zit-
ten wat betreft training en
coaching. In de zaalperiode was
hij al mijn assistent en zo is ook
een vriendschap ontstaan.”

DANKBAAR
Bij Westland waren de reacties op
De Jongs vertrek aanvankelijk wis-
selend. “Ik ben richting de club en
de spelers altijd open en eerlijk
geweest over deze kans. Sommi-
ge mensen moesten er even wen-
nen, maar al snel overheerste het
goede gevoel. We mogen trots
zijn op wat wij de afgelopen vier
jaar samen hebben neergezet en
iedereen realiseert zich dat het
voor mij een mooie stap is. Zelf
ben ik heel dankbaar voor de
kans die ik destijds al op 27-jarige
leeftijd kreeg.”
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NIEUWERKERK AAN DEN IJSSEL - Mathieu de Jong (31) is
komend seizoen de nieuwe coach van De IJssel Heren
1. Daarmee keert hij terug naar de club waar hij 25 jaar
geleden voor het eerst tegen een bal sloeg. Voor beide
partijen een droom die uitkomt. Om dat te benadruk-
ken, maakte de club het nieuws wereldkundig via een
prachtige film op social media. Met een toepasselijke
titel: #welkomthuisthieu

Mathieu de Jong
terug op oude nest

DE IJSSEL

Voor de komst van de velden
werd in januari 2020 het akkoord
gegeven. Het besluit van de leden
op de Bijzondere Algemene
Leden Vergadering was een be-
langrijk moment voor de stap
naar de twee watervelden. Enkele
maanden later, na het uitbreken
van de coronapandemie, werd
duidelijk dat de vervanging defini-
tief door kon gaan dankzij de in-
spanningen van het bestuur van
de club en de Stichting Kalverpad.

BENUT
Middenin de coronaperiode is de
vervanging van start gegaan en
waren veld 1 en 2 omgetoverd tot
bouwput en vervolgens een zand-

vlakte. In september 2020 was
het zover om daadwerkelijk de
eerste trainingen te gaan afwer-
ken op de klimaatadaptieve 
watervelden. Vervolgens gooide
corona anderhalf jaar lang weer
aardig wat roet in het eten, maar
sinds dit seizoen worden beide
watervelden weer optimaal
benut.

DUURZAAM
Bij de aanleg is nadrukkelijk reke-
ning gehouden met duurzaam-
heid en innovatie. Dit komt bij-
voorbeeld terug in het
waterverbruik. Normaal kost het
beregenen van een waterveld
zo'n zes tot acht kubieke meter

water per sproeibeurt. Dit water
wordt een tijdje vastgehouden en
zakt langzaam weg als grondwa-
ter. Er wordt dan gebruik ge-
maakt van drinkwater, oppervlak-
tewater of grondwater. Drie
onwenselijke keuzes. Het zou lei-
den tot hoge kosten en is onwen-
selijk in tijden van droogte. 

SYSTEMEN
Voor één veld wordt gebruik ge-
maakt van het PUSHSUB systeem
van SuperSub. Dit is een specia-
listisch waterveldsysteem, waarbij
beregening gebeurt via de bodem
zelf. Dit zorgt voor een zeer gelijk-

matige toevoer van water. Voor
het tweede veld is gekozen voor
het WABER systeem, een Water
Bergend kunstgrassysteem. In dit
systeem wordt regenwater bin-
nen het complex opgevangen en
gebufferd. In combinatie met een
extra externe buffer, wordt er zo
ruim voldoende water opgevan-
gen om beide kunstgrasvelden
duurzaam te kunnen beregenen.

OPENING
Beide velden zijn vernoemd naar
oud-spelers van Tempo '34 en de
veldsponsor. Zo is veld 1 ver-
noemd naar Fatima Moreira de

Melo en sponsor VG TI. Veld 2 is
vernoemd naar Janneke Schop-
man en sponsor Grando Keukens
& Bad Barendrecht. Janneke
Schopman zal op woensdag 15
juni aanwezig zijn op de club.
Tempo'34 maakt van die gelegen-
heid gebruik om op die middag
samen met Schopman beide vel-
den feestelijk te openen met ver-
schillende activiteiten. Zo is er
een shirtpresentatie, zijn er activi-
teiten voor de jongste jeugd en
aansluitend een receptie.

ROTTERDAM - Tempo '34 vierde drie seizoenen geleden
de 85e verjaardag. Bij de feestelijkheden werd de ambi-
tie uitgesproken om twee nieuwe watervelden aan te
leggen. Middenin de coronaperiode werd die wens
gerealiseerd. Op 15 juni worden beide velden feestelijk
geopend en zo kan Tempo '34 richting het achttiende
lustrum genieten van deze geweldige nieuwe faciliteit.

Tempo '34 opent
nieuwe velden
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Waar in Rotterdam-Noord eerder
in de week groot feest werd ge-
vierd vanwege de terugkeer van
Rotterdam Dames 1 in de Hoofd-
klasse, bleef het de donderdag
erop stil op Leonidas in Rotter-
dam-Zuid. Een thuisnederlaag
tegen Klein Zwitserland was al een
kleine voorbode van een beslis-
sende nederlaag op zaterdag in
Den Haag. 

STARTBLOKKEN
“Het was jammer dat we er geen
derde wedstrijd konden uitsle-
pen,” aldus Van der Waart. “We
deden het in de tweede wedstrijd
een stuk beter dan op de donder-
dagavond. Ik speel altijd om te
winnen. We wisten dat KZ het ons
moeilijk zou gaan maken. Zij heb-
ben dit jaar twintig punten be-
haald en stonden tot de laatste
minuut van de competitie nog
met één been in de Hoofdklasse.
Hun frustratie van het spelen van
play-outs kwam er in de eerste
wedstrijd uit: ze schoten uit de

startblokken en waren veel beter
dan wij.”

CONSTANT
Na de 0-3 op eigen veld werd het
3-2 in Den Haag. “We moeten re-
alistisch zijn. Over twee wedstrij-
den heeft KZ terecht gewonnen
en uiteindelijk moeten we heel blij
zijn met wat we dit seizoen heb-
ben bereikt. Bij ons is het bij fases
heel goed, maar er zijn ook mo-
menten in wedstrijden en op trai-
ningen dat het niet lukt een con-
stant niveau te halen. Op die
momenten ligt de ondergrens te
laag. In basisvaardigheden en ba-
sisconditie moeten we het 'een
paar procent' beter gaan doen.”

TURBULENT
Waar Dames 1 sportief het beste
seizoen in haar bestaan draaide,
was het op persoonlijk vlak in en
rond het team een behoorlijk
emotioneel jaar. Manager Sonja
Bleker overleed in de eerste sei-
zoenshelft, de assistent-coach en

twee speelsters vertrokken in de
winterstop. 

“Er is inderdaad erg veel gebeurd.
Dat heeft heel veel energie gekost
en tegelijkertijd heeft het ons ook
dichter bij elkaar gebracht. Maar
als je mij vraagt kan het komend
seizoen allemaal een tikje minder,
zou ik daar voor tekenen. We
moeten proberen er met zijn allen
lering uit trekken. Deze groep
heeft het goed gedaan.”

“Dit was mijn zevende jaar bij
'Leo'. Ik weet nog hoe we ervoor
stonden aan het begin van die
zeven jaar: toen speelden we aan
de onderkant van de Overgangs-
klasse. Nu draaien we mee in de
top van de Promotieklasse. Dat
maakt dat ik vooral supertrots
ben op wat we hebben laten zien.
Alleen al als je kijkt naar de stap-
pen die we in de laatste drie
dagen van het seizoen hebben
gezet.”

SELECTIE
Zoals het er nu uitziet wil het
grootste gedeelte van de selectie
blijven. “Iedereen bij Leonidas
gaat op een familiaire manier met
elkaar om. Er is een open commu-
nicatie en iedereen is duidelijk dat
we het volgend jaar nog een keer
willen proberen. Er zijn nog wel
wat aanmeldingen en er stroomt
jeugd door vanuit de meiden, dus
we moeten kijken hoe we het

gaan samenstellen. Ook daarin
moeten we kijken waar we nog
wat procenten kunnen winnen.
Als staf hebben we wel besloten
de groep zoveel mogelijk bij el-
kaar te willen houden.”

VERWACHTINGEN
Komend seizoen zal de Promotie-
klasse misschien nog wel weer
sterker worden dan dit seizoen.
“Wij gaan volgend jaar in elk geval
weer ons uiterste best doen. De
verwachtingen moeten wel helder
zijn. Het is niet zo dat wij weer
even de play-offs halen of kam-
pioen worden. Rotterdam gaat
dan wel naar de Hoofdklasse,
maar Victoria, Push en Oranje-

Rood komen erbij. Dat zijn stuk
voor stuk goede ploegen. Ik denk
dat de Promotieklasse er zeker
niet zwakker op wordt.”

MEIDENLIJN
Van der Waart is eveneens tech-
nisch manager bij Leonidas en is
op die manier verantwoordelijk
voor de hele toplijn. “Ik heb goed
zicht op alle teams. De jeugd-
teams worden trouwens veelal ge-
traind door de speelsters van
Dames 1. Dus dat maakt het extra
makkelijk communiceren. De mei-
denlijn zit goed in elkaar. We
weten wat eraan zit te komen en
welke dames op een gegeven mo-
ment zullen vertrekken.”

TOEKOMST
De club kiest er bewust niet voor
om opeens zeven of acht speel-
sters toe te voegen. “We weten
ook wat we niet in huis hebben en
waarnaar we op zoek moeten. We
willen met een herkenbaar team
met het Leonidas-DNA zo hoog
mogelijk eindigen in de Promotie-
klasse. Zo zijn we gekomen waar
we nu zijn en zo zullen we het ook
in de toekomst blijven doen. We
zullen keihard moeten werken om
tot hetzelfde resultaat te komen,
maar dat maakt de uitdaging ook
weer groter.”

ROTTERDAM - In het meest succesvolle seizoen in de club-
historie wisten de dames van Leonidas de play-offs te
bereiken voor promotie naar de Hoofdklasse. Daarin bleek
het Haagse Klein Zwitserland tweemaal te sterk. En dus zal
de ploeg van coach Jordy van der Waart volgend seizoen
opnieuw vanuit de Promotieklasse een gooi gaan doen
naar de prijzen. 

Leonidas gaat 
komend 
seizoen voor 
herkansing

‘We willen met een herkenbaar
team met het Leonidas-DNA
zo hoog mogelijk eindigen in 

de Promotieklasse’
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Zelden zal er zo'n feeststemming
zijn ontstaan na een nederlaag
van de eigen ploeg. Zeldzaam
was ook de vreugde over een
zege van aartsrivaal De IJssel. Be-
grijpelijk was de blijdschap om
het noodzakelijke puntenverlies
van de concurrent, aangewakkerd
door een beloning in de vorm van
kratten bier. Joep Kuijpers, cap-
tain van Heren ,1 is nog maar
amper bekomen van het feestje
op zondag 22 mei. 

LIVE-VERBINDING
Kuijpers schetst nog even de
gang van zaken op die bewuste
zondag rond de klok van half vijf:
“We hebben heel veel contacten
bij De IJssel en de mensen langs
de lijn hadden een live-verbin-
ding. Onze coach had een lijntje
en een geblesseerde speler zat te
appen. Ik heb er zelf tijdens onze
wedstrijd niks van meegekregen,
want ik richtte me op onze kans
om op eigen kracht de handha-
ving te bewerkstelligen. Twee mi-
nuten voor tijd hoorde ik dat het
4-3 was en nog vier minuten te
spelen.”

SCHULD
Het publiek van Roomburg keek
wel een beetje gek op toen er
twee minuten na afloop opeens
een feestje losbarstte. “Room-
burg bleef door de overwinning
in de race voor het kampioen-
schap en wij waren veilig. Wij zijn
nog even daar op Roomburg ge-
bleven en moesten vervolgens
een schuld inlossen. We zijn met
een grote groep naar De IJssel ge-
gaan en zij hadden zelf ook een
groot feest. Daar hebben we een
aantal kratten bier afgeleverd.”

DERBY
Ommoord en De IJssel zijn van
oudsher elkaars aartsrivalen. “De
overstap van de ene naar de an-
dere club is 'not done'. Vroeger
was het echt haat en nijd en nu
zijn het sportieve harde wed-
strijd. Gekscherend zeiden ze dat
ze het leuk zouden vinden als we
zouden degraderen, maar uitein-

delijk was er ook wel het besef
dat ze de derby ook niet kwijt wil-
den. Ik had echter nooit verwacht
dat ons lot in handen van De IJs-
sel zou liggen.”

PECH
Kuijpers had voorafgaand aan 
de competitie niet verwacht dat
Ommoord zo lang zou moeten
strijden voor handhaving. “Ik had
niet verwacht of gewild dat we
voor degradatie moesten spelen.
We hebben een jonge groep. 
Met mijn broer ben ik met mijn
27 de oudste van het team. 
We wilden voor het linkerrijtje
gaan, maar in de eerste seizoens-
helft hebben we wel heel veel
pech gehad. We hadden acht-
tien spelers en er was een wed-
strijd dat zeven spelers tegelijk
ontbraken."

WERKEN
Hij hield altijd vertrouwen in de
kansen op handhaving. “Met nog
twee wedstrijden te gaan om ons
op eigen kracht te handhaven,

was ik toch wel heel blij dat De
IJssel ons een handje kon helpen
en het niet alsnog op de laatste
speeldag zou aankomen. De sfeer
bleef goed. We hebben wel een
omslag gemaakt naar degradatie-
hockey. Twee keer in de week kei-
hard werken op de training en
ook in de wedstrijden echt alles
geven. Als je dat niet doet, wordt
dat in de Eerste Klasse keihard af-
gestraft.”

MANNENHOCKEY
Volgend seizoen gaat de opnieuw
verjongde groep dus verder in de
Eerste Klasse. “Er stoppen drie
jongens en er zijn veel spelers in
hun eerste, tweede of derde jaar
als senior. Die maken stappen en
worden steeds beter. Maar man-
nenhockey is wel even anders
dan juniorenhockey. De laatste
jaren hebben we versterkingen
van buitenaf gehaald, maar in-
middels komen er wel spelers
vanuit onze jeugd door en ook
terug van andere clubs waar ze in
de jeugd speelden.”

DAMES 2
Kuijpers heeft zelf jarenlang jon-
gensteams op Ommoord getraind
en speelt op die manier nu ook
samen met spelers die hij eerder
trainde of coachte. “Nu train en
coach ik de Dames 2 van Om-
moord. Dat is ook op de zondag,
zodat ik zelf de zaterdag lekker vrij
heb en dat is ook wel wat waard.
Er komen steeds meer jongens
door die ik training heb gegeven
en ik hoop dat ze mij op een gege-
ven voorbij streven in Heren 1 en
het van me over kunnen nemen.”

OPA
Kuijpers is van plan net zo lang door
te gaan in Heren 1 tot hij 'de opa
van het team' is. “Ik heb heel mijn
leven op Ommoord gehockeyd. Hoe
lang ik al lid ben? Goede vraag. Je
mag vanaf je vijfde hockeyen, dus
toch al zo'n 22 jaar. En daarvan toch
ook alweer zo'n twaalf jaar in Heren
1. Een vriend van mij is op hetzelfde
moment begonnen en die gaat nu
stoppen, maar dat ben ik zelf dus
nog lang niet van plan!”

ROTTERDAM - Het had wat
voeten in aarde, maar de
Heren van Ommoord hand-
haafden zich op de voor-
laatste speeldag van de
competitie in de Eerste
Klasse. Het team verloor
zelf weliswaar met 2-1 van
titelkandidaat Roomburg,
maar wist op dat moment
dat concurrent De Warande
in de slotfase met 4-3 ach-
terstond tegen De IJssel. Na
twee minuten live telefo-
nisch contact met infor-
manten barstte een flink
feest los: handhaving.

Ommoord viert handhaving bij aartsrivaal

FOTO: OMHC
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Het WK Hockey Dames 2022 is
een uniek toernooi. Voor het eerst
in de historie wordt de eindstrijd
gespeeld in twee landen: Spanje
en Nederland. In de speelsteden
Terrassa en Amsterdam worden
zowel de poulewedstrijden als de
kwartfinales gespeeld. Het Wage-
ner Stadion is het decor van in to-
taal 20 duels. De halve finales, de
strijd om het brons en de finale
vinden plaats in Terrassa.

TWEE LANDEN
De keuze om het WK aan twee
landen toe te wijzen, komt voort
uit de kandidaatstelling van de
Spaanse hockeybond. De RFEH
diende een bid in met twee va-
rianten. De eerste optie ging uit
van organisatie door Spanje al-
leen. De andere variant, die werd
ondersteund door de KNHB, had
als optie dat zowel in Nederland
als in Spanje wedstrijden konden
worden gespeeld. Met deze laat-
ste variant versloeg Spanje de
bids van Duitsland, Maleisië en
Nieuw-Zeeland. 

16 LANDEN
Aan het WK 2022 nemen 16 lan-
den deel, verdeeld over vier pou-
les van vier landen. De wedstrij-
den van Poule A en B worden
gespeeld in het Wagener Stadion.
Voor de duels in Poule C en D is
het Olympisch Stadion in Terrassa
het decor. Ook de cross-overs en
de  kwartfinales worden in beide
landen gespeeld. De halve finales
en finales vinden plaats in Spanje. 

POULES
Groepshoofd Nederland is inge-
deeld in Groep A. Daarin treffen
de Oranjedames Duitsland, Ier-
land en Chili. De toplanden Enge-
land, Argentinië en Australië zijn
op basis van hun ranking even-

eens groepshoofd in de respectie-
velijke poules B, C en D. De poule-
winnaars plaatsen zich recht-
streeks voor de kwartfinale. De
nummers twee en drie spelen
kruisfinales om de overige vier
kwartfinaleplaatsen. 

WEDSTRIJDEN NEDERLAND
Nederland speelt de groepswed-
strijden vanzelfsprekend in het
Wagener Stadion. Oranje start het
toernooi op zaterdag 2 juli tegen
Ierland. Op 3 juli wacht Duitsland
en op 6 juli staat het duel met
Chili op het programma. Mocht
Nederland als eerste in de poule
eindigen, dan speelt het op dins-
dag 12 juli 19:30 uur in Amster-
dam de kwartfinale.

TICKETS
De publieke belangstelling voor
het event is groot. Dit geldt zeker
voor de wedstrijden van het Ne-
derlands Elftal Dames. Voor de
wedstrijden in het Wagener Sta-
dion zijn tickets verkrijgbaar via
wkhockey2022.com/tickets. Voor
tickets voor de duels in Spanje
kun je terecht op ticketmaster.es.
Meer informatie over de ticketver-

koop is te vinden op de website
van de FIH: www.fih.ch. Of op
www.wkhockey2022.com.

VOORBEREIDING
Nederland speelt in de voorberei-
ding op het WK een serie inter-
lands in de FIH Pro League. Te 
beginnen op 28 en 29 mei tegen
Argentinië. Op 4 en 5 juni wacht
een dubbele ontmoeting met En-
geland. Op 11 en 12 juni speelt
Oranje tegen Duitsland. Op 21 en
22 juni staan er in Rotterdam
twee duels tegen China op het
programma. De Duitse dames hebben een

behoorlijke WK-historie. 'Die
Danas' wisten 9 keer het podi-
um te halen. Tot 1991 vertegen-
woordigde het team alleen
West-Duitsland. In die hoeda-
nigheid won het team twee-
maal WK-goud, in 1976 en
1981. In de WK-finale van 1981
won Duitsland van Nederland
na strafballen.  

De laatste maal dat de Duitse
dames een WK-medaille behaal-
den was in 1998. In de strijd om
het brons versloeg de ploeg
toen Argentinië met 2-3. Vier
jaar geleden, op het WK Londen
2018 eindigde Duitsland op de
vijfde plaats. Op de FIH-werel-
dranglijst staat Duitsland op de
vijfde positie. 

IERLAND
Ierland deed in totaal zeven
keer mee aan een Wereldkam-
pioenschap. De Ierse dames de-
buteerden in 1971 op het WK in
Nieuw-Zeeland en behaalden
een twaalfde plaats. Vier jaar
later werd in Edinburgh een ze-
vende plaats in de wacht ge-
sleept.

Bij de daaropvolgende WK's
speelde Ierland steeds een be-
scheiden rol. Tot het WK in Lon-
den toen de 'The Green Army'
tot ieders verrassing de finale
haalde. Daarin was Nederland
met 0-6 een maatje te groot,
maar de eerste medaille werd
in Ierland groots gevierd. Op de
FIH-wereldranglijst staat Ierland
op de 12e positie. 

Chili
Chili is nieuw op het WK. Deze
ploeg, ook wel Las Diablas ge-
noemd, debuteert op het eind-
toernooi.  De Chileense dames
plaatsten zich voor het WK door
op de Pan American Cup 2022
bij de top-3 te eindigen. 

Veel bekende namen zien we
niet bij Chili. De meeste speel-
sters zijn actief in de eigen com-
petitie. Dit geldt niet voor Ma-
nuela Urroz. De 30-jarige
aanvalster speelde vier jaar
voor Royal Antwerp en was in
het seizoen 2018-2019 actief
voor Oranje-Rood. Daarna keer-
de zij terug naar Antwerpen. Op
de FIH-wereldranglijst staat
Chili op de 17e positie.

Goud! Met dat doel start
het Nederlands Elftal
Dames op 1 juli aan het
Wereldkampioenschap
Hockey 2022. Vier jaar gele-
den veroverden de Oranje-
dames in Londen
overtuigend de 11e wereld-
titel door in de finale het
verrassende Ierland te ver-
slaan. Nu wacht een
nieuwe missie. 

WK Hockey Dames 2022

Recordhouder
Nederland
Het Nederlands Elftal Dames
is op het WK Hockey het
meest succesvolle team en
absoluut recordhouder. De
Oranjedames behaalden
maar liefst 11 keer de we-
reldtitel, 4 keer zilver en een
keer brons. Het eerste goud
werd veroverd op het WK
1971 in Nieuw-Zeeland. De
laatste maal dat Nederland
de wereldtitel behaalde was
vier jaar geleden, op het WK
2018 in Londen. Nederland is
ook het enige land dat aan
elke editie van het WK Hoc-
key heeft deelgenomen.

Nederland 11
Duitsland 2
Argentinië 2
Australië 2
Engeland 1

WERELDTITELS

De tegenstanders
van Oranje
Het Nederlands Elftal Dames
neemt het in de poulefase op
tegen Duitsland, Ierland en Chili



Orteliuslaan 895   |   3528 BE Utrecht 
www.duonotariaat.nl 



HOCKEYKRANT ROTTERDAMVICTORIA 31

In de voorcompetitie en tussen-
competitie moest Ommoord nog
flink aanpoten om de subtopklas-
se te bereiken. “Uiteindelijk zijn
we er met een klein beetje geluk
in gekomen en toen we er een-
maal speelden, vonden we het
leuk. In deze poule heb ik leuk
contact met de andere coaches.
Het is fair, sportief en respect
met iedere tegenstander in de
poule. De afgelopen twee wed-
strijden hebben we op karakter
gewonnen en een top-3 klasse-
ring is binnen handbereik.”

HERKENNEN
Leren en ontwikkelen past bij
deze leeftijdscategorie. “We
maken afspraken en dat is soms
best ingewikkeld. We spelen één
op één met grote ruimtes in de
rug en ik denk dat we er beter
van worden. We zijn voor nie-

mand bang. Naast de lol is er ook
een hoop wil. Het zijn bovendien
leuke jongens die bereid zijn om
op de club te helpen. In de terug-
ronde passen tegenstanders zich
aan. Dat moeten de jongens her-
kennen en daar leren we weer
van.”

NIET ZENUWACHTIG
De eerstvolgende wedstrijd is al-
tijd de belangrijkste wedstrijd van
het seizoen, is Van Wersch' credo.
“Om de titel spelen is eigenlijk
niet zo interessant. Winnen moet
je op deze leeftijd nog niet te
spannend maken. Maar drie
duels voor het einde hebben we
wel tegen elkaar gezegd dat we
er toch ook wel voor willen gaan.
Maar ze moeten ook weer niet te
zenuwachtig van worden.”

KAMPIOEN
Het is een mooie ontwikkeling.
Zeker in de wetenschap dat Om-
moord drie seizoenen geleden
nog geen JA1 had. “We hebben
straks spelers die de stap naar
Heren 1 kunnen maken. Het
leuke is dat we het met zo weinig
spelers zo goed doen. JA1 is kam-
pioen geworden in de Eerste

Klasse. En dat met aantallen van
25 of 26 per categorie, terwijl gro-
tere clubs soms vier of vijf teams
hebben.”

HECHT
De doorstoom naar Heren 1 kan
nog beter op gang komen. “Bij de
selectietraining aan het einde van
het seizoen krijgen de jongens

van de A de kans, maar wellicht
zouden ze ook al eerder in het
seizoen betrokken kunnen wor-
den. Het zou mooi zijn als zij
meer ruimte zouden krijgen om
zich te laten zien. In de jeugd vin-
den de spelers elkaar onderling
echt aardig en zo krijg je allemaal
hechte teams.”

ROTTERDAM - Nico van Wersch is coach van Ommoord
JB1. Hij heeft met zijn ploeg de titel in de landelijke
Subtopklasse in het vizier, maar wil het winnen niet te
spannend maken. Zijn filosofie is dat iedereen evenveel
speeltijd krijgt en sommige spelers die het conditioneel
beter volhouden, meer dan het gemiddelde. Zo houdt
hij zijn karakterteam in balans. Onderling hebben ze
vooral ook veel lol.

Ommoord Jongens B1 is voor niemand bang 
OMHC

Dit geldt zeker voor coach Len-
nard Poillot die halverwege het
seizoen al aangaf ook in het geval
van degradatie te blijven. Na vie-
reneenhalf jaar is hij allerminst
uitgekeken op de klus om het
jonge team verder te ontwikke-
len. 

HECTISCH
Poillot startte in 2018 'op Vic' met
een ploeg die op dat moment ze-
vende stond in Overgangsklasse.
“We zijn razendsnel naar de
Hoofdklasse gegaan in de eerste
anderhalf jaar. Dat was allemaal
heel hectisch. Het eerste jaar in
de Hoofdklasse was het lekker
om elke week te kunnen ervaren
welk niveau op het hoogste ni-
veau wordt gevraagd. HGC werd
laatste, maar er degradeerde nie-
mand vanwege de afgebroken
competitie.”

UITLAATKLEP
In het tweede jaar had Victoria
het heel lastig en stond de ploeg

op de helft met nul punten on-
deraan staan. “We hebben toen
de coronaperiode gebruikt om
speelsters technisch beter te
maken. Dat is heel nuttig ge-
weest. Hockey was in die fase ook
even de enige uitlaatklep. Dat re-
sulteerde in een 'mega' tweede
seizoenshelft en zo zijn we erin
gebleven. Dit derde jaar zijn we
hockeyend wel gegroeid, maar
bleef het resultaat achter.”

BEWUSTE KEUZE
Victoria heeft volgens Poillot
nooit 'degradatiehockey' ge-
speeld. “Dan is het risico aanwe-
zig dat je sommige wedstrijden
niet wint. Behoudender spelen,
ballen wegrammen of erover-
heen gooien; dat hebben we
nooit gedaan. Spelen op het
hoogste niveau is wel het leukst,
maar het is geen ramp dat we er
nu uit gaan. We wisten waaraan
we begonnen, het was een be-
wuste keuze en dus zijn er geen
verwijten.”

TALENTEN
In de Promotieklasse gaat de
ploeg op dezelfde manier door,
met dezelfde drive en ambitie.
“De speelsters moeten voor zich-
zelf bepalen of ze er nog een sei-
zoen op deze manier voor willen
gaan. Bij de meiden hebben we
nog een klein gat naar de twee-
dejaars A-junioren, dus zijn we op
zoek naar talenten in die leeftijd.
Daar hebben we ruimte voor.

Voorwaarde nummer één is dat
speelsters er heel veel tijd in
moeten steken en het echt heel
leuk moeten vinden.”

ROTTERDAMSE BAND
Met zijn Rotterdamse collega's
Jordy van der Waart (Leonidas) en
Brian Vervoort (HC Rotterdam)
heeft Poillot een goede band.
“Voor mij is HC Rotterdam top-
hockey, Victoria een familieclub

met ambitie en Leonidas een stu-
dentenclub. Dat zegt niets over
het niveau van het eerste team,
maar het DNA van de clubs. Er is
ruimte zat voor alle clubs. In de
laatste weekenden gunden velen
bij onze club Rotterdam de pro-
motie. Dat was leuk om te mer-
ken. Tot slot dan ook mijn felicita-
ties aan Rotterdam en Leonidas
voor hun prestaties in de afgelo-
pen competitie.”

ROTTERDAM - Na drie seizoenen op het hoogste niveau
kwam er begin mei een einde aan het Hoofdklasse-
avontuur van de Dames van Victoria. Ondanks het posi-
tieve spel en het aanvallende hockey slaagde de ploeg
er niet in te handhaven. Dat is zuur, maar de Kralingers
gaan met opgeheven hoofd richting de Promotieklasse.

Dames Victoria bouwen na degradatie verder

FOTO: OMHC





Tel.: 070 - 8100418   |  sport@green2live.net 

Als onderdeel van de TenCate
Grass-groep hebben clubs of ge-
meenten te maken met een
mooie gesloten kolom van bedrij-
ven die gezamenlijk instaan voor
de garantie op het geheel. “Wij
bouwen de velden,” vertelt Ver-
hoef, “GreenFields levert het
kunstgras en Ten Cate produ-
ceert de vezels voor die velden
van GreenFields. Ten Cate is een
partij die veel ontwikkelt en inno-
veert. Het is een mooie groep om
deel van uit te maken. Het ver-
trouwen in onze producten is
groot in de markt.”

DUURZAAMHEID
Bij gemeentelijke overheden is
duurzaamheid een belangrijk on-
derwerp. “Zelf zijn we ook conti-
nu op zoek naar betere oplossin-
gen,” benadrukt Verhoef.
“Kunstgras heeft voordelen als
het gaat om bespeelbaarheid en
onderhoud, maar we hebben wel
de verantwoordelijkheid dat de
keten circulair wordt. Dat velden
een nieuw leven krijgen. Met
GBN AGR is er in Amsterdam een
recyclingbedrijf waar Ten Cate
deel van uitmaakt, dat kunstgras-
matten inneemt, scheidt en

schoonmaakt voor hergebruik als
onderdeel van nieuwe kunstgras-
matten, maar ook slagplanken en
onderlagen voor watervelden.
Die ontwikkeling was er boven-
dien al voordat de markt er na-
drukkelijk om vroeg. Een ge-
meente of club wil tegenwoordig
werken met een erkende verwer-
ker met de juiste papieren.”

WATERGEBRUIK
Een waterveld gaat zo'n tien tot
twaalf jaar mee. “De huidige ge-
neratie slijt minder omdat er
meer vezels per vierkant meter
worden gebruikt. Ook op het ge-
bied van water zijn er volop ont-
wikkelingen. Er zijn oplossingen
met krattensystemen of gesteen-
te waarin hemelwater wordt op-
geslagen. Op Roomburg in Lei-
den hebben we zelfs een
systeem waarbij het hemelwater
dat op de bestrating valt wordt
opgeslagen. Drie watervelden en
tien tennisbanen kunnen er het
hele jaar door van beregend wor-
den.”

ONDERZOEKEN
CSC Sport legt jaarlijks tussen de
25 en 30 hockeyvelden aan in
Nederland. “Op de lange termijn
wil je met  gezond verstand zo
min mogelijk leidingwater gebrui-
ken. Dat geldt voor zowel kunst-
gras als natuurgras. Maar ook
het grondwater is een verbruiks-
product dat niet altijd op dezelf-
de plek terugkomt. Dus ook daar-
mee moeten we ook voorzichtig
zijn. We hebben voor elke club
op elk niveau de juiste opties in
huis. We krijgen bovendien veel
goede referenties.”

Onderlagen worden met het oog
op duurzaamheid al voor 
20 tot 25 jaar neergelegd. 

“Daarbij kiezen steeds meer afne-
mers bij voorkeur voor één van
gerecycled materiaal. We blijven
ook zandvelden neerleggen,
vooral vanwege kostenoverwe-
gingen. Watervelden met meer
vezels zijn duurder, maar houden
water ook beter vast. Voor semi-
watervelden wordt steeds min-
der gekozen. Er is vanuit de we-
reldhockeybond FIH een wens
dat er helemaal zonder water ge-
hockeyd gaat worden. Dit om de
sport in alle delen van de wereld
Ze verlangen de eigenschappen
van een topwaterveld, maar dan
droog bespeelbaar. Een nieuwe
ontwikkeling waar hard aan
wordt gewerkt!”

A D V E R T O R I A L

CSC Sport heeft duurzaamheid hoog in het vaandel
CSC Sport viert in 2022 haar twintigste verjaardag. Het aannemersbedrijf dat kunstgras sport-
velden installeert is in die twee decennia uitgegroeid tot een van de marktleiders. CSC Sport
is onderdeel van de TenCate Grass-groep waarin de lijntjes tussen de verschillende betrokken
partijen kort zijn. Matthijs Verhoef is Sales Manager Hockey bij CSC Sport en vertelt over de
achtergrond van het bedrijf en de actuele ontwikkelingen in de markt.



HOCKEYKRANT ROTTERDAMALGEMEEN 34

VRIJDAG 01 JULI Terrassa 21:30 Spanje - Canada

ZATERDAG 02 JULI Amsterdam 14:00 Nieuw-Zeeland - China
Amsterdam 16:30 Duitsland - Chili
Terrassa 18:00 Argentinië - Korea
Amsterdam 19:30 Nederland - Ierland
Terrassa 21:30 Australië - Japan

ZONDAG 03 JULI Terrassa 15:00 België - Zuid-Afrika
Amsterdam 16:30 Engeland - India
Terrassa 18:00 Korea - Canada
Amsterdam 19:30 Duitsland - Nederland
Terrassa 21:30 Spanje - Argentinië

DINSDAG 05 JULI Amsterdam 14:00 Ierland - Chili
Amsterdam 16:30 India - China
Terrassa 18:00 Japan - Zuid-Afrika
Amsterdam 19:30 Nieuw-Zeeland - Engeland
Terrassa 21:30 België - Australië

WOENSDAG 06 JULI Amsterdam 16:30 Ierland - Duitsland
Terrassa 18:00 Japan - België
Amsterdam 19:30 Nederland - Chili
Terrassa 21:30 Australië - Zuid-Afrika

DONDERDAG 07 JULI Amsterdam 16:30 Engeland - China
Terrassa 18:00 Argentinië - Canada
Amsterdam 19:30 India - Nieuw-Zeeland
Terrassa 21:30 Korea - Spanje

ZATERDAG 09 JULI Amsterdam 17:00 Crossover A - D
Amsterdam 19:30 Crossover D - A

ZONDAG 10 JULI Amsterdam 13:00 Plaatswedstrijd
Amsterdam 15:30 Plaatswedstrijd
Terrassa 18:00 Crossover C - B
Terrassa 21:30 Crossover B - C

MAANDAG 11 JULI Terrassa 18:00 Plaatswedstrijd
Terrassa 21:30 Plaatswedstrijd

DINSDAG 12 JULI Amsterdam 12:00 Plaatswedstrijd
Amsterdam 14:30 Plaatswedstrijd
Amsterdam 17:00 Kwartfinale 1
Amsterdam 19:30 Kwartfinale 2

WOENSDAG 13 JULI Terrassa 14:00 Plaatswedstrijd
Terrassa 16:30 Plaatswedstrijd
Terrassa 19:00 Kwartfinale 3
Terrassa 21:30 Kwartfinale 4

ZATERDAG 16 JULI Terrassa 18:30 Halve Finale 1
Terrassa 21:30 Halve Finale 2

ZONDAG 17 JULI Terrassa 18:30 Bronzen Finale
Terrassa 21:30 Finale

SPEELSCHEMA WK HOCKEY DAMES 2022

WK Hockey 
Dames 2022

Side Events 
WK Hockey 2022

Nederland
Duitsland
Ierland
Chili

Engeland
Nieuw-Zeeland
India
China

POULE A POULE B

Argentinië
Spanje
Korea
Canada

Australië
België
Japan
Zuid-Afrika

POULE C POULE D

In samenwerking met de gemeente Amsterdam vindt in aanloop naar het WK Hockey

Dames 2022 wederom de Urban Hockey Experience plaats. Met dit project willen we de

jeugd op de Amsterdamse stadspleinen enthousiast maken voor sporten en hockey in het

bijzonder. De Urban Hockey Experience bestaat uit verschillende activiteiten.

URBAN HOCKEY EXPERIENCE
Vanaf begin mei kunnen kinderen op 12 pleinen en
veldjes in Amsterdam, verspreid over de 6 stadsde-
len, wekelijks hockeyen.

TEAM EXPERIENCE
Op vrijdag 3 juni start de Team Experience, een com-
petitie voor alle wijkteams en de clubteams van de
nieuwe hockeyverenigingen in Amsterdam. Deze 5x5
competitie wordt iedere vrijdagmiddag gespeeld bij
Amsterdam Dynamics. Tijdens het Team Experience
Festival op zondag 10 juli wordt de wijkcompetitie af-
gesloten.

ADOPTEREN PLEIN
Het is voor de hockeyverenigingen in (de omgeving
van) Amsterdam mogelijk om een van de pleinen/
veldjes te adopteren. De vereniging vaardigt een trai-

ner af die de wijkteams begeleidt tijdens de wijkcom-
petitie. Hurley, Xenios, Westerpark, Athena, AMVJ,
Noorderlicht, FIT en Amsterdam Dynamics hebben
inmiddels een plein/veldje geadopteerd. 

TEAM EXPERIENCE FESTIVAL
Tijdens het WK Hockey Dames 2022 wordt op zon-
dag 10 juli een feestelijk Team Experience Festival
georganiseerd voor alle kinderen die hebben deelge-
nomen aan de wijkcompetitie. Daarnaast worden
ook teams uit andere steden uitgenodigd, zoals Rid-
derkerk, Den Haag, Groningen, Eindhoven en Arn-
hem.

Het ochtendprogramma vindt plaats bij THC Hurley
in het Amsterdamse Bos en 's middags bezoeken de
kinderen een van de wedstrijden die in het Wagener
Stadion wordt gespeeld.






